
HÍRADÓ
Kistarcsai

A város költségvetéséről 
kérdeztük a polgármestert
4. old.

2. old. 8–9. old.

A kommunizmus  
áldozataira  
emlékeztek

Képviselők  
beszámolói

KISTARCSA VÁROS 
ÖNKORMÁNYZATÁNAK 

TÁJÉKOZTATÓ 
LAPJA2024. 

3. szám

13. old.
I. Győri István Emléktorna

MÁRCIUS 15.
2. old.



2 32024. 3. szám

A Zarándokvezető-képző Központ 
udvarában koszorúztak

Szabó Gyula Győző előadóművész

A KOMMUNIZMUS 
 ÁLDOZATAIRA EMLÉKEZTEK 
Kistarcsán február 23-án a 
Kopjafánál emlékeztek meg a 
kommunista diktatúrák áldo-
zataira. Február 23-án délután 
Szabó Gyula Győző, a Madách 
Színház művésze köszöntötte 
a megjelenteket, majd a Him-
nusz közös eléneklése után a 
történelmet felidézve elmond-
ta, hogy „Kelet-Közép-Euró-
pában becslések szerint az 
éhínségben, kényszermunka-
táborban vagy kivégzés által 
elhunyt áldozatok száma el-
éri az egymillió főt és körülbe-
lül 100 millióra tehető az egész 
világon. A rendszer áldozatá-
nak számít az is, akit börtön-

be zártak, vallattak, kínoztak, 
megbélyegeztek, akit csoport- 
vagy vallási hovatartozása mi-
att üldöztek.”
 A megemlékező beszéd után 
a Kopjafánál koszorút helyezett 
el Tóth Borbála a Kistarcsai In-
ternáltak Emlékéért Alapítvány 
képviselője, Kistarcsa Város Ön-
kormányzata nevében Juhász 
István polgármester és Solymo-
si Sándor alpolgármester. Ko-
szorúztak a város intézménye-
inek vezetői, a Simándy József 
Általános Iskola és Alapfokú Mű-
vészeti Iskola vezetősége, a FI-
DESZ frakció, Kistarcsai Vállal-
kozók Baráti Köre, Kistarcsai 

KÖFE Kft. és a Kis-
tarcsai VMSK Kft. 
 A koszorúzást 
követően Szabó 
Gyula Győző elő-
adóművész, Balázs 
Ferenc „Fenn az 
égen” című dalát 
énekelte el. A meg-
emlékező ünnep-
ség végén a megje-
lentek mécseseket 
gyújtottak.

A VÁROS RENDEZVÉNYEI ÖNKORMÁNYZAT

TESTÜLETI ÜLÉSRŐL jelentjük

MÁRCIUS 15.

Február 28-án 18 napirendet tárgyalt a képviselő-testület. Sürgősséggel került napirend-
re az „Erkölcsi és politikai nyilatkozat elfogadása a gyermekek sérelmére elkövetett bűn-
cselekményekkel összefüggésben” tárgyú indítvány. Szintén sürgősséggel született döntés 
„A Simándy József Általános Iskola energetikai korszerűsítése projekt finanszírozása” na-
pirendről. Ezen az ülésen határozott a testület az óvodai beiratkozások időpontjáról, felül-
vizsgálta a szociális ellátások helyi szabályairól szóló önkormányzati rendeletet, döntött az 
igazgatási szünetről és elfogadta a 2023-ban támogatásban részesült alapítványok beszá-
molóit. Továbbá döntés született arról, hogy polgármesteri keretből támogatást kap a Szeg-
letház Gyermekfejlesztő Alapítványt és elfogadták a LAVET Kft. közérdekű felajánlását is. 

Városunkban is 
megemlékeztek az 
1848–49-es forra-
dalom és szabad-
ságharc kitörésének 
176. évfordulójáról

Önkormányzati támogatással  
megvalósulhat „A Simándy József  
Általános Iskola energetikai  
korszerűsítése” című projekt
A napirend sürgősséggel került a képviselő- 
testület elé, mert a többlettámogatási igényre 
az Irányító Hatóságtól (támogató) még nem ér-
kezett meg a döntés, viszont a 2023. augusz-
tus 29-én megkötött vállalkozási szerződés 
ajánlattételi kötöttsége 2024. február 29-én 
megszűnt volna. 
 Az ügy előzményéhez tartozik, hogy a nyer-
tes vállalkozó az iskola energetikai korszerű-
sítésére bruttó 258 751 132 Ft ajánlatot tett.  
A TOP_PLUSZ-2.1.1-21-PT1-2022-00013 azo-
nosítószámú projekt bruttó 179 195 425 Ft-ot 
biztosított volna a beruházáshoz. A hiányzó 
bruttó 79 555 707 Ft-ra a képviselő-testület az 
Irányító Hatósághoz 2023. július 7-én többlet-
támogatás iránti kérelmet nyújtott be. A vállal-
kozóval megkötött szerződés hatálybalépésé-
nek feltétele volt, hogy az Irányító Hatóság és 
az önkormányzat között megállapodás jöjjön 
létre a többlettámogatással kapcsolatban. Az 
Irányító Hatóságtól a többlettámogatás bizto-
sítása tárgyában azonban érdemi döntés nem 
érkezett. A Vállalkozási szerződés megszűné-
sének – és így új közbeszerzési eljárás lefolyta-
tásának – elkerülése érdekében vált szükséges-
sé a többlettámogatásként kérelmezett bruttó 
79 555 707 Ft önkormányzati forrásból történő 
biztosítása/megelőlegezése. Az önkormányzat 
az általános tartalékból biztosítja a szükséges 
összeget azzal, hogy a többlettámogatási igé-
nyét továbbra is fenntartja.

A képviselő-testület állásfoglalást  
fogadott el a pedofíliával és a gyer-
mekek sérelmére elkövetett szexuális 
bűncselekményekkel összefüggésben
A politikai nyilatkozat felhívja a figyelmet a 
gyermekvédelem valamennyi intézményrend-
szerének kiemelkedő szerepére. To-
vábbá arra a társadalmi igényre, 
hogy – a gyermekvédelemi rend-
szer megerősítése érdekében – Ma-
gyarország Kormányának minden 
intézkedést meg kell tennie annak 
érdekében, hogy a gyermekeket 
a nemi erőszak, a fizikai és lelki 
bántalmazás bármilyen formájá-
tól megvédje.

Kijelölték az óvodai  
beiratkozások időpontját 
A 2024/2025-ös nevelési évben az óvodai beirat-
kozást 2024. május 6-tól május 10-ig bonyolítják 
le. Ezen időszak alatt a beiratkozás online történik 
az óvoda gesztenyes@kistarcsa.hu e-mail címé-
re elküldendő dokumentumok segítségével. Az a 
szülő, akinek nincs lehetősége az online beirat-
kozásra, a 06-28-470-745-ös telefonszámon kér-
het időpontot a meghirdetett napok valamelyiké-
re (lásd részletesen a 11. oldalon).

Emelkedtek a szociális  
ellátások jövedelemhatárai 
Az elmúlt évben a lakosság vagyoni helyzetének 
romlása, illetve a kérelmek számának megsok-
szorozódása miatt módosítani kellett a szociális 
ellátások helyi szabályairól szóló önkormányza-
ti rendeletet. A módosításához szükséges fedezet 
az önkormányzat 2024. évi költségvetésében ren-
delkezésre áll. A lakhatáshoz kapcsolódó rend-
szeres kiadások, gyógyszerkiadások viseléséhez, 
életkezdéshez, temetési költségek mérsékléséhez 
és krízishelyzethez nyújtható települési támoga-
tások, létfenntartást veszélyeztető rendkívüli ki-
adások, valamint tizennyolcadik életévét be nem 
töltött gyermek neveléséhez adható támogatások 
20%-kal történő jövedelemhatár-emelését támo-
gatta a képviselő-testület. A pontos összeghatá-
rokról érdeklődjenek a Kistarcsai Polgármesteri 
Hivatal Igazgatási Irodáján vagy az Alapszol-
gáltatási Központban. A rendelet pontos szöve-
ge megtalálható a www.kistarcsa.hu honlapon.

Döntött a testület a 2024.  
évi az igazgatási szünetről 
A közigazgatási szervek hatékony és zavartalan 
működésének egyik elengedhetetlen feltétele a 
közszférában dolgozók szabadságának üteme-
zése. A dolgozók a kialakult gyakorlat alapján a 
nyári szünetre, illetve a karácsony és újév közöt-
ti időszakra tartalékolják szabadságuk egy részét. 

A Kistarcsai Polgármesteri Hivatal 2024. augusz-
tus 5-től 2024. augusztus 9-ig, valamint 2024. 
december 23-tól 2025. január 3-ig tart igazgatá-
si szünetet. Az igazgatási szünet ideje alatt egy 
fő anyakönyvvezető naponta négyórás ügyeletet 
tart születési és halálesetek anyakönyvezésére.

Elszámoltak a 2023-ban  
támogatásban részesült alapítványok 
és a képviselő-testületi hatás- 
körben támogatott szervezetek
Az önkormányzat tavaly a kulturális és sportszer-
vezetek támogatására 8 600 000 Ft-ot különített 
el. A 18 beérkezett pályázatból 13 egyesületet és 
5 alapítványt részesítettek támogatásban. Az ala-
pítványi pályázóknak 2024. február 15-ig kellett 
elszámolniuk. A Hivatal áttekintette a benyúj-
tott dokumentumokat és megállapította, hogy a 
támogatott alapítványok – a Dömötör Alapítvány, 
a Kistarcsai Internáltak Emlékéért Alapítvány, a 
Közösen Értük Alapítvány, a Simándy Iskoláért 
Alapítvány és a Szegletház Gyermekfejlesztő Ala-
pítvány – a szerződésben leírtaknak megfelelően 
és a mellékletben foglaltak szerint elszámoltak. A 
képviselő-testület elfogadta a Kistarcsa Városi Pol-
gárőr Egyesület, és a Villámtánc Kulturális, Mű-
vészeti, Sport és Tánc Egyesület beszámolóját is.

A Szegletház Gyermekfejlesztő  
Alapítvány vissza nem  
térítendő támogatást kapott
A Szegletház Gyermekfejlesztő Alapítvány a „Csa-
ládi Nap – Down szindrómás gyermeket nevelő 
családok részére” című rendezvény megvalósítá-
sához kérte az önkormányzat támogatását. A 2024.  
március 23-i rendezvényre a Humánpolitikai Bi-
zottság javaslatára 200 000 Ft vissza nem téríten-
dő támogatást hagyott jóvá a képviselő-testület, 
amelyet a polgármesteri keretből biztosítanak. 

A LAVET Kft. 14 millió forint közérdekű 
felajánlással támogatja a várost

A közcélú felajánlás a Kistarcsa, 
Kápolna utcai járda felújítását, to-
vábbá a város kulturális életének 
támogatását célozza, beleértve a 
Kistarcsa város önálló település-
sé válásának alkalmából a Kis-
tarcsai Kulturális Egyesület által 
készítendő emlékműhöz való hoz-
zájárulást 2 millió Ft összegben. 
 P.Gy.

• biztosítások a legjobb áron
• sorban állás nélkül – időpont egyeztetéssel
• gyors, rugalmas ügyintézés
• magán és céges ügyfelek kiszolgálása

Ne feledkezzen meg a márciusi  
lakásbiztosítási kampányról!
Biztosításközvetítő  

alkusz iroda 

Risk24 EuRo-QuattRo 
kerepes szabadság út 64.  
(a két benzinkút között)

Telefon: 
06-30-952-7719

Hirdetés

D élelőtt fél tízkor a Zarándok-
vezető-képző Központ ud-
varában kezdődött a koszo-

rúzási ünnepség. Régi hagyomány 
Kistarcsán, hogy ezen a napon ko-
szorúzzák meg Aulich Lajos emlék-
tábláját. (A Civil-ház lebontása után 
a képviselő-testület döntése alapján 
a Zarándokvezető-képző Központ ud-
var felőli oldalán helyezték el az em-
léktáblát -szerk.). 
 A kellemes, tavaszi időben sokan 
jelentek meg a koszorúzás helyszí-
nén, ahol a Himnusz közös elének-
lése után Ruzicska László, a Madách 
Színház színművésze köszöntötte a 
résztvevőket, majd felolvasta Arany 
János gondolatait erről a napról „A mi 
forradalmunk Pesten, március 15-én 
nem vérontás volt, hanem egy szép 
ünnep, a szabadság ünnepe: ezerek 
meg ezerek csoportoztak össze Isten 
ege alá, ezerek meg ezerek emelték 
égre kezeiket, s egy szívvel, szájjal 
mondták Petőfi Sándor után az eskü 
szavait.”
 Ezután Szabó Gyula Győző elő-
adóművész, Koltay Gergelytől két 
dalt énekelt el, Ruzicska László szín-
művész pedig Petőfi Sándor „A ma-
gyarok istene” című versét szavalta 
el. Az ünnepi esemény koszorúzással 
folytatódott, városunk nevében Ju-
hász István polgármester és Solymosi 
Sándor alpolgármester helyezte el az 
emlékezés koszorúját. Ezt követően 
a Simándy József Általános Iskola és 
Alapfokú Művészeti Iskola, a város 
intézményeinek vezetői, a FIDESZ 

frakció, az MSZP helyi szervezete, 
a Demokratikus Koalíció helyi szer-
vezete, a Kistarcsai Vállalkozók Ba-
ráti Köre, az Együtt Lehet Változás 
Egyesület, a Fenyvesliget Egyesület, 
a 918. Batthyány Cserkészcsapat, a 
Kistarcsai KÖFE Kft. és a Kistarcsai 
VMSK Kft. helyezték el az emléke-
zés és a tisztelet virágait az emlék-
táblánál. A koszorúzási ünnepség a 
Szózat közös eléneklésével ért véget. 
 A koszorúzás után, 10 órától a 
Csigaházban folytatódott az ünnep-
ség, ahol a Simándy Kisszínpada „A 
12 pont” című irodalmi összeállítás-
sal tisztelegett a forradalom és a sza-
badságharc hőseinek emléke előtt.  
A színvonalas előadásukban érződött 
az áldozatos munka. Szívből gratulá-
lunk a szereplőknek, a felkészítő ta-
nároknak és a segítőknek – Ferenczy 
Szilviának, Bükkfalvyné Kocsis Beá-
tának, Nagy Eszternek, Bekes Anná-
nak, Kunsztné Kiss Katalinnak, Kle-
mentin Katának, Németh Rozáliának, 
Hajdú-Varga Andreának, Juhászné 
Börzsönyi Eszternek, Nagyné Polgár 
Andreának, Vadász-Bibók Anettnek és 

Ercse Sándornak!  
 Az 1848–49-es for-
radalom és szabadság-
harc tiszteletére rende-
zett megemlékezést a 
Szózat zárta. P.Gy.

A műsorban a Simándy József  
Általános Iskola és AMI diákjai szerepeltek

Elsőként Tóth Borbála a Kistarcsai Internáltak  
Emlékéért Alapítvány képviselője koszorúzott 

A megemlékező ünnepség 
végén mécseseket  

helyeztek el a Kopjafánál

Az ünnepi műsort Siposné Varga 
Edit igazgató nyitotta meg 
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Csampa Zsolt 2014 óta tagja a Kistarcsa Város Önkormányzat Képviselő-testületének. A 2019 ok-
tóberében megtartott önkormányzati választáson a 7. sz. egyéni választókerületben 45.42%-
os meggyőző fölénnyel nyert. Ebben a ciklusban a Humánpolitikai Bizottság elnökének válasz-
tották meg és felkérték a Pénzügyi, Településfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság tagjának 
is. A civil életben egy piacvezető biztosítótársaságnál dolgozik, kiemelt szakértői munkakörben.  
Csampa Zsolt a Zrínyi Miklós Nemzetvédelmi Egyetemen közgazdászként diplomázott. Gyerek-
kora óta a Kistarcsai Református Gyülekezet tagja, 25 éve presbiter és a gyülekezet pénztárosa. 

ELFOGADTÁK a város  
2024-es költségvetését

DÖNTÉSEIMMEL igyekeztem  
mindig a város érdekeit képviselni  

INTERJÚ CSAMPA ZSOLTTAL, A HUMÁNPOLITIKAI BIZOTTSÁG ELNÖKÉVEL
INTERJÚ JUHÁSZ ISTVÁN POLGÁRMESTERREL

INTERJÚ INTERJÚ

A képviselő-testület 2024-re nem hagyott 
jóvá előzetesen költségvetési koncepciót, 
elsősorban az egyes állami támogatási 

elemekre vonatkozó hiányzó információkra te-
kintettel. Ezért nem a megszokott koncepció sze-
rint készítették elő az idei költségvetést. Volt-e 
kritikus pontja a tervezésnek?
 – Már az előző költségvetésnél sem készült 
konkrét koncepció. Ennek több oka is volt a fent 
említetteken kívül. Egyrészt korábban mindig 
február végén fogadtuk el a költségvetést, de ez 
az utóbbi években sok mindenben akadályozott 
vagy lassított minket, így 2023-tól már január vé-
gén elkészítjük és elfogadjuk azt. Emiatt már év 
végén megkezdjük a következő évi költségvetés 
elkészítését, így az előzetes koncepciónak nem 
nagyon maradt funkcionálisan értelme. Másrészt 
a stabil gazdálkodásnak, a hosszú évek alatt be-
vált és megszokott módszertanoknak, valamint 
a rutinos szakembereinknek, köztisztviselőink-
nek köszönhetően előzetes koncepció nélkül is 
olyan anyagot tudunk letenni a bizottságok és a 
testület elé, ami tartalmazza az előzetes munka-
folyamat során leegyeztetett irányelveket és cé-
lokat.
 Idén is az energiakiadások voltak a legkritiku-
sabb pontjai a költségvetésnek, hiszen bizonyta-
lansági tényező még mindig van a piacon. Sze-
rencsére tavalyhoz képest már korántsem annyira 
nehezen kiszámolható a helyzet. Az elnyert pá-
lyázatok miatt is kellett tartalékolni egy nagyobb 
összeget, hiszen hiába 100%-osan támogatott be-
ruházásokról van szó, az áremelkedések miatt 
keletkezett többletköltséget előfordulhat, hogy 
nekünk kell kiegészíteni. Természetesen az ár-
emelkedések miatti többletkiadásokra is nyújtot-
tunk be az állam felé támogatási igényt, de amíg 
nem érkezik meg ezekre a válasz, addig a költ-
ségvetésben ezekkel számolni kell a beruházá-
sok kivitelezésének biztosítása érdekében.

– A költségvetési főösszeg majdnem 
fél milliárd forinttal több, mint 
egy évvel ezelőtt. Mivel magya-
rázható a növekedés?
 – Kettő fő tételt emelnék ki. 
Egyrészt az iparűzési adóbe-
vétel is jelentősen növekedett 
az elmúlt években, valamint 
az elnyert beruházások is 
jelentkeznek a költségve-
tésben. Ezen kívül növe-
kedtek a működési kiadá-
saink is az államilag előírt 
béremelések és az energia-
kiadások növekedése mi-
att, de ezzel együtt bevételi 
oldalon az állami támoga-
tások is nőttek.

– Ebben az évben a fejlesztési kiadások mérté-
ke a teljes összevont költségvetés 25%-át teszi 
ki, ami a jelen gazdasági környezetben kiemel-
kedő teljesítménynek számít! Az elkölthető pénz 
mennyisége 1 milliárd 39 millió forint. Hogyan 
tudják ezt a nagyságrendet évek óta tartani?
 – Pályázni, pályázni és pályázni! Másként ez 
nem menne, sajnos még mindig függünk a támo-
gatásoktól, hiszen városunknak nincs olyan je-
lentős ipari parkja, mint például Nagytarcsának, 
sajnos ez köszönhető a 2000 környéki hibás vá-
rosfejlesztési döntéseknek. De ez már a múlt, en-
nek ellenére is sikerült idevonzani jól adózó na-
gyobb cégeket, valamint a helyi vállalkozások is 
egyre jobban teljesítenek. Nélkülük nem tudnánk 
ilyen eredményeket elérni. Olyan mértékben sike-
rült növelni az iparűzési adóbevételeinket az el-
múlt években, hogy már nem kompenzációt ka-
punk a közös kasszából, hanem befizetők lettünk!

– Négy nagy beruházást terveznek megvalósíta-
ni. Melyek ezek a beruházások és milyen ütem-
ben tudják megvalósítani ezeket?
 – Az iskola energetikai beruházásának mun-
katerület-átadása a napokban történt meg, a bi-
cikliút-pályázat közbeszerzése pedig most indul.  
Az egészségház bővítése kapcsán még egyeztetni 
kell a műszaki tartalmat az ügyelet átszervezése mi-
att a támogató szervezettel, de amint ez az akadály 
elhárul, ott is indulhat a kivitelező kiválasztása. Vé-
gül pedig az Eperjesi út felújítása, a parkolóhelyek 

bővítésével elindult, és itt 
már átadtuk a munkate-

rületet a vállalkozónak.

– Az uniós támoga-
tások elmaradása, a 
háborús helyzet ál-
landósulása és a ta-

valyi kedvezőtlen inf-
lációs hatások hogyan 

hatnak Kistar-
csa fejlő-

désére?

 – Mint a fentiekből is látható, eddig sikerült 
megoldani azt, hogy a lakosság ebből ne nagyon 
érzékeljen semmit, a költségvetésen ezek a ha-
tások nem tudtak léket ütni. Tartva ezt az irányt, 
én úgy gondolom, ez a jövőben sem fog változ-
ni. Alkalmazkodni kell mindig a változó körül-
ményekhez, és az adott helyzetből kell kihozni 
a maximumot.

– Az intézményeknél a személyi juttatások ki-
adásai jelentős mértékben megemelkednek. Erre 
honnan biztosítják a fedezetet?
 – Az állami normatíva is növekedett a köz-
pontilag előírt béremelésekkel együtt, így ez nem 
okoz költségvetési problémát.

– Az elmúlt években is tudatosan érvényesült a 
költségvetésben a kellő tartalékképzés, ebben az 
évben sikerült-e megnyugtató tartalékot képezni?
 – A tartalékaink a költségvetésben közel 250 
millió forintot tesznek ki: szóval, mint mindig, 
most is igyekeztünk – amennyire lehet – felké-
szülni a váratlan kiadásokra is. Illetve, ha pozití-
van akarom szemlélni a helyzetet, akkor inkább 
úgy fogalmaznék, hogy ezzel felkészültünk a fel-
merülő lehetőségekre is.

– A tavaly elfogadott közbiztonsági koncepció-
ra jelentős pénzt költöttek. Idén erre mekkora 
keretet különítettek el?
 – Külön nem lett összegezve csomagként, 
ahogy a tavalyi évben, hanem a különböző so-
rokon a tavaly elfogadott és bevált intézkedé-
seket visszük tovább. Idén is jelentős összeggel 
támogatjuk a polgárőr egyesületet, tovább bő-
vítjük a több mint 50 kamerából álló térfigyelő 
rendszerünket. Szerződést hosszabbítottunk az 
önkormányzati járőrszolgálatot teljesítő céggel, 
valamint a rendőrséggel is a kamerák szúrópró-
baszerű ellenőrzésére. A közterület-felügyelet 
továbbra is négy fővel üzemel, ezt jövőre szeret-
nénk tovább növelni. Folytatódnak a váltott mű-
szakos beosztások, a közös razziák és járőrözé-
sek. E mellé most bekapcsolódik az állatvédelmi 
intézkedéscsomag is.

– A júniusi önkormányzati választások után a 
ciklus végéig hogyan tervezik a város gazdasági 
menedzselését? Ez mindenképpen érinti a költ-
ségvetést is. Gondolom, létezik „A” és „B” terv is!  
 – Nincs „B” terv ilyen szempontból. Mi a cik-
lus végéig ugyanazt fogjuk képviselni, amit idá-
ig is, a választás eredményétől függetlenül. Mi, 
mármint a mostani városvezetés, itt lakunk, so-
kan ide is születtünk, itt nőttünk fel, itt is tervez-
zük a jövőnket. Lokálpatriótaként csak „A” terv 
van, azaz Kistarcsa fejlődésének előmozdítása, 
a közbiztonság javítása és a stabil gazdálkodás 
biztosítása.   P.Gy.

E lnök úr már a második ciklusát zárja eb-
ben az évben. A Humánpolitikai Bizott-
ság elnökeként össze tudja hasonlítani a 

két időszakot. Saját munkája szempontjából me-
lyiket tartja sikeresebbnek?
 – Legelőször szeretném megköszönni a hivatal 
munkatársainak a munkáját, a jól előkészített anya-
gokat, amikkel öröm volt dolgozni. Akik nem is-
merik az önkormányzati működést, csak azt látják, 
hogy bizottságok szavaznak, de a mögöttes egyez-
tető munkákról, előkészítésekről nem tudnak. Lehet 
bármennyire jó egy bizottság, ha nincsenek jól elő-
készítve az anyagok, akkor csak egy illúzió az egész. 
Szerencsére itt Kistarcsán nem ez a helyzet, hanem 
egy jól összerakott gépezet működik. Természete-
sen szeretném megköszönni a bizottság tagjainak is 
a munkáját, amivel támogatták elnöki ciklusomat. 
 Visszatérve a feltett kérdésre, nem szeretnék na-
gyon különbséget tenni a két ciklus között. Hisz itt 
az a lényeg, hogy igyekeztünk szolgálni, tenni a 
városért, kihasználni maximálisan mindig az adott 
időszak lehetőségeit. 
 Aki ismeri egy kicsit a humán területet, az tud-
ja, hogy olyan látványos, nagy sikereket nem lehet 
elérni, mint egy pénzügyi vagy településfejleszté-
si területen. Itt emberekkel foglalkozunk, szociális 
hálót igyekszünk építeni. Úgy gondolom, sikerült 
frakción és testületen belül is képviselnem a rám bí-
zott területet. Meghozott döntéseimmel igyekeztem 
mindig a város érdekeit képviselni.  

– A koronavírus-járvány miatt 2020-ban és 2021 
első félévében a veszélyhelyzetre való tekintettel 
Kistarcsán a bizottsági és a testületi ülések nagy 
része elmaradt. Ez mennyiben és miben korlátoz-
ta a bizottsági munkáját és a 7. számú választóke-
rületben a képviselői munkáját?
 – Ahogy korábban képviselőtársam is meg-
fogalmazta, a képviselői jogot az önkormányzati 
törvény szerint csakis személyes részvétellel lehet 
gyakorolni. Mivel veszélyhelyzet alakult ki, amely 
során nem lehettünk ott személyesen, polgármester 
úrra szállt minden döntés joga, aki úgy rendelke-
zett, hogy közösen hozzuk meg a döntéseket. Át-
mentünk a virtuális térbe. Kiküldött anyagokról 
szavaztunk, véleményt alkottunk, ezzel segítve 
Juhász István polgármester úr munkáját, aki ezt 
figyelembe vette, és ez alapján hozta meg a dön-
téseket. 

 A pandémia a válasz-
tókerületi munkát is na-
gyon befolyásolta, hisz 
nem lehetettek szemé-
lyes találkozók. Az egyé-
ni tragédiákról nem is be-
szélve, hisz sok kedves 
embert veszítettem el vá-
lasztókerületemben is. 

– A Humánpolitikai Bi-
zottság elnökeként ko-
moly ráhatása volt a ci-
vil szervezetek számára 
nyújtható támogatások odaítélésére! 
 – Öröm, hogy Kistarcsán széles spektrumban 
tevékenykednek a civil szervezetek. A koronaví-
rus ideje alatt is biztosítottuk számukra az elnyert 
támogatások folyósítását, illetve segítettünk az át-
ütemezésben is annak, aki kérte. Sajnos több város-
ban tapasztaltuk, hogy az önkormányzatok vissza-
vették a támogatásokat. 
 Fontosnak tartom, hogy városunk életében legye-
nek olyan civil szervezetek, amelyek – önzetlenül 
tevékenykedve – felkarolják a város életét, kultú-
ráját. Akkor működik jól egy város, ha ezek a civil 
szervezetek ténylegesen működnek, aminek meg-
valósulásáért Kistarcsán mindenképpen köszönet 
illeti meg a munkatársakat. 
 Sajnos azonban – a tevékenységük fontosságának 
elismerése mellett – olykor nehéz döntéseket kellett 
meghozni: sajnos van egy keret, csak ezt tudtuk szét-
osztani, amikor támogatási összegeket ítéltünk oda. 
 Úgy gondolom, fontos megjegyezni, hisz sokan 
nem tudják, hogy több összetevőből áll a támoga-
tási rendszerünk. Ebből egy rész a képviselő-testü-
let hatásköre (alapítványok), egy másik szelet, amit 
két bizottság dönt el és a harmadik szelet, amikor a 
város kedvezményes vagy ingyenes teremhaszná-
latot biztosít civil vagy sportszervezeteknek. 
 Fontosnak tartom kihangsúlyozni, hogy, az idei 
évben sikerült a bizottsági pályázati keretet meg-
emelni, így ebben az évben több forrást tudunk biz-
tosítani a civil szervezeteknek. 

– Sok helyen látjuk elnök urat, hol kiállítást nyit 
meg, hol beszédet mond vagy díjat ad át, köszönti 
a születésnaposokat vagy épp zsűriben foglal he-
lyett. Hogy tud ilyen sok rendezvényen részt venni? 

 – A kistarcsai programok min-
dig örömömre szolgálnak, legyen szó 
akár egy rendezvényen való részvé-
telről, akár egy előadás meghallga-
tásáról. Épp talán két hete vehettem 
részt az ADGAR Egyesület rendez-
vényén, ahol egy idős méhész tar-
tott előadást. De szintén élmény volt 
a Pannónia Néptáncegyüttes gálája 
is, ahol én köszönthettem a vendége-
ket. A Kistarcsai Kulturális Egyesület 
szervezésében megvalósult történel-
mi konferencián is jelen voltam, meg 
még számos más, jeles eseményen 

is: elnézést kérek, hogy sok mindenkit kihagytam!
 Még az előző ciklusban kértek fel, hogy bizott-
sági elnökként nyissam meg a Görhönyfesztivált, 
köszöntsem a csapatokat, vendégeket és legyek 
a zsűri elnöke. Ez olyan jól sikerült, hogy azóta 
évente csak egyszer fogyasztok görhönyt. De fél-
re téve a tréfát, öröm számomra, hogy a csapatok 
élményében én is osztozhatok! Ezt vállaltam, és 
szívesen csinálom! Ha egy egyesülettől, civil szer-
vezettől érkezik megkeresés, akkor igyekszek el-
menni, de persze előfordul, hogy nem érek oda 
vagy sajnos volt olyan is, amikor késve kaptam 
meg a meghívást. 

– A Simándy József Általános Iskola és Alapfo-
kú Művészeti Iskola kiemelt rendezvényein min-
dig részt vett. Jól ismeri az iskola problémáit. Mi-
lyen a kapcsolata az új vezetéssel?
 – Teljesen jó, de a korábbi igazgató asszonnyal 
és vezetéssel is jó volt a kapcsolatom. Úgy gondo-
lom, csak akkor lehetek egy humán terület bizott-
ságának vezetője, ha képviselem a szakterülethez 
tartozó intézményeket. Nagyon sajnálom, hogy az 
iskola közvetlenül már elkerült az önkormányzat-
tól és a tankerülethez tartozik. Ettől függetlenül, a 
város – anyagi lehetőségeit figyelembe véve – folya-
matosan fejlesztette, fejleszti az iskolát. Úgy gon-
dolom, hogy történjék bármi, mindig a gyermekek 
az elsők! Sajnálom, és elnézést kérek a szülőktől, 
hogy ebben a ciklusban nem sikerült átadni az új 
iskolát: így a zsúfoltságot nem tudtuk megszüntet-
ni. Fontosnak tartom hangsúlyozni, hogy nem a vá-
ros vezetésén múlott, hogy nem épült meg az iskola. 
Bízom benne, hogy a következő időszakban meg-
valósul ez a projekt!  polgár
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INTERJÚ SZEMÁN GERGELLYEL, A SPORT,  
KÖZLEKEDÉSI ÉS KÖZBIZTONSÁGI BIZOTTSÁG ELNÖKÉVEL

AJÁNLÓ

A Közbiztonsági és Közleke-
dési munkacsoportot 2019-
ben a Sport, Közlekedési és 

Közbiztonsági Bizottság váltotta fel. 
Az elmúlt 5 évre visszatekintve, elő-
nyösnek látja ezt a váltást?
 – A munkacsoport bizottsági 
szintre történő emelése úgy gondo-
lom, hogy jó döntés volt, hiszen a 
lakosság által felmerült közlekedé-
si, valamint közbiztonsági kérdé-
sekre gyorsabban tudunk reagálni, 
ezáltal az ezzel kapcsolatos dönté-
seket gyorsabban tudjuk meghozni. 
Elsősorban a fent említett területek 
azok, amelyek városunkban szinte 
napi szinten felmerülnek, így a szak-
bizottság az ülések alkalmával ezzel 
a két területtel kiemelten foglalkozik. 
A sporttal kapcsolatos feladatokra is 
természetesen nagy hangsúlyt fekte-
tünk, hiszen a 2017-ben átadott Vá-
rosi Sportközpont további lendületet 
adott az addig sem elhanyagolható 
sportéletnek. A sportegyesületek 
működését, tevékenységét figyelem-
mel kísérjük, az egyesületi vezetők-
kel szinte napi kapcsolatban állunk.

– Elsőként beszéljünk a Város köz-
lekedéséről. Az agglomerációs te-
lepülésekre jellemző, hogy a la-
kosságszám megnövekedésével a 
forgalom is arányosan növekszik. 
Kistarcsán mit tapasztal? Milyen 
a közlekedési helyzet a városban?
 – Kistarcsaiként én is azt tapasz-
talom, hogy a forgalom a város ut-
cáin az elmúlt években jelentősen 
megnövekedett, és ezzel párhuza-
mosan sajnos azoknak a száma is, 
akik figyelmen kívül hagyják a köz-
lekedési szabályokat. Rendszeresen 
felmerülő probléma, hogy a közle-
kedésben résztvevők nem tartják 
be a sebességhatárokat. Ennek kö-
vetkeztében egyre nagyobb igény-
ként jelentkezik a lakosság részé-

ről a forgalomcsillapító eszközök 
kiépítése, valamint a forgalmi rend 
folyamatos felülvizsgálata a város 
egyes részein. 2019 óta már számos 
fekvőrendőrt telepítettünk, az idei 
évben lakossági kérésre 6 db „me-
netdinamikai küszöböt” terveztünk 
be a költségvetésbe. A bizottság-
hoz az elmúlt 5 évben összességé-
ben főleg közlekedéssel kapcso-
latos észrevétel, javaslat érkezett, 
melyek jelentős részében döntés is 
született. A több utcát, adott eset-
ben egy lakónegyed forgalmát is 
érintő változásokat – a lakossági 
jelzések figyelembevételével – 5 
évente közlekedési mérnök bevoná-
sával tárgyaljuk. Ez az egyeztetés 
– természetesen szakértő bevonásával –  
éppen ebben az évben lesz esedékes. 
A közlekedési koncepció hatékony 
felülvizsgálatához segítséget nyúj-
tanak a forgalmat számláló kame-
rarendszerek, amelyek telepítésére 
a főbb közlekedési útvonalak men-
tén kerül sor.

– A közbiztonság növelése érdeké-
ben több intézkedéscsomagot foga-
dott el az elmúlt években a képvi-
selő-testület. Hogy látja, sikerült 
eredményeket elérni ezen a terü-
leten is?
 – A koronavírus-járvány utáni 
időszakban sajnos azt lehetett tapasz-
talni, hogy megemelkedett a bűn-
elkövetések száma településünkön, 
melyek általában vagyon elleni bűn-
cselekmények, illetve drogfogyasz-
tással és -terjesztéssel kapcsolatos 
visszaélések voltak. Ezért minél ha-
marabb olyan intézkedéseket kellett 
meghozni, amelyek a bűnelköveté-
sek számát lecsökkentik és vissza-
állítják a lakosság biztonságérzetét. 
Ennek kapcsán 2022-ben a Közbiz-
tonsági és településbiztonságot fo-
kozó koncepció keretén belül létre-

hoztuk a „Városőrség” programot.  
A program minden pontja teljesült, de 
sajnos a kitűzött célok mindegyikét 
nem sikerült maradéktalanul meg-
valósítani, ezért további intézkedé-
sekre volt szükség: 2023-ban a költ-
ségvetésben közel 30 millió forintos 
összeget különítettünk el a közbiz-
tonság növelésére. Kidolgoztunk egy 
15 pontból álló közbiztonsági és bűn-
megelőzési programot, melynek min-
den eleme sikeresen megvalósult.
 2024-ben a már elfogadott in-
tézkedéseket továbbra is fenntart-
juk, illetve tovább fokozzuk. Az 
említett intézkedéseknek köszön-
hetően a rendvédelmi szervek ösz-
szehangoltan és hatékonyabban 
tudják végezni feladatukat, a fel-
derítések és tettenérések gyorsab-
ban megvalósulnak. Ugyanakkor 
a kisebb vagyon elleni bűncselek-
ményeket nem kellő szigorral 
szankcionálja a törvényhozás, 
ezért sajnos hamar szabadláb-
ra kerülnek a bűnelkövetők. 
Úgy gondolom, hogy ennek 
kapcsán a büntetőjog sza-
bálykönyvében további szi-
gorításra lenne szükség. A 
rendőrség, a polgárőrség és 
a közterület-felügyelet, vala-
mint az állatvédő szervezetek 
az önkormányzattal együttmű-
ködve mindent megtesz-
nek annak érdekében, 
hogy a bűnelköve-
tések száma visz-
szaszoruljon, és 
a kistarcsai la-
kosok bizton-
ságban érez-
zék magukat. 
Ezúton is sze-
retném meg-
köszönni a 
m u n k á j u -
kat!

– Beszéljünk kicsit a kistarcsai 
sportéletről! Hogyan tudja segí-
teni a sportegyesületeket az ön-
kormányzat?
 – Úgy gondolom, hogy Kistarcsa 
méltán büszke lehet változatos, sok-
színű sportéletére. Sportlétesítmé-
nyeinknek köszönhetően több száz 
gyermek magas szintű oktatása, spor-
tolási lehetősége biztosított. Sportoló-
ink számos kiváló eredményt értek el 
az elmúlt években mind egyéni, mind 
csapatsportban. Fontos megemlíte-
nem, hogy az önkormányzat a leg-
nehezebb időkben is kiemelten támo-
gatta a sport- és civil szervezeteket. A 
Sport, Közlekedési és Közbiztonsági 
Bizottság a Humánpolitikai Bizott-
sággal közösen 2023-ban 8.600.000 
forintot biztosított a 14 pályázónak, 
amely összeget 2024-ben 10.000.000 

forintra emeltük. A kis-
tarcsai sport- és ci-

vil egyesületek to-
vábbi, csaknem 
19 millió forint 
te r mészetbe-
ni támogatást 
kaptak tavaly, 
melynek kere-

tében kedvez-
ményes bérleti 

díjak mellett 
használ-

hat-
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LAKÁSFELÚJÍTÁST vállalok: festés-mázolást, 
burkolást, kőművesmunkákat, házak hőszige-
telését. 06-30-691-9424, 06-30/422-1739

FAKIVÁGÁST, gallyazást vállalunk alpin tech-
nikával, akár elszállítással is.  Fűkaszálás rövid 
határidővel! Hívjon most!  Tel.: 06-30-218-7023

APRÓHIRDETÉS 

Hirdetés

ták a Városi Uszoda, a Városi Sport-
központ, a Csigaház, illetve a 
Pecsenyiczki Mihály Sportcentrum 
létesítményeit. 

– Milyen sportfejlesztések valósul-
tak meg az elmúlt években és mi 
várható a jövőben?
 – 2020 áprilisában átadtuk a 
feny  vesligeti szabadtéri sportpar-
kot, amelyet a Nemzeti Fejleszté-
si Minisztérium által kiírt program 
keretében valósítottunk meg. 
 2021 őszén felújítottuk az Eperje-
si úti lakótelepen található betonos 
sportpályát. A Lavet Kft. közérde-
kű felajánlás keretében támogatta a 
beruházást Kistarcsa Város Önkor-
mányzatával közösen.
 A kistarcsai Városi Uszoda öltöző, 
valamint tanmedencével történő bő-
vítésének engedélyezési terve 2023-
ban elkészült. Bízom benne, hogy a 
tervek után a közeljövőben erre a be-
ruházásra is találunk anyagi forrást.
 A kerékpáros úthálózat fejlesztése 
is fontos számunkra. A „Kerékpáros 
infrastruktúra bővítése Kistarcsán” 
című elnyert pályázatnak köszön-
hetően – a Raktár körút folytatása-
ként – a Fenyves úton nyitott kerék-
pársáv, a Kossuth Lajos utca elejétől 
egészen Nagytarcsáig pedig önálló 

kétirányú kerékpárút fog létesülni. 
A beruházás még az idei évben el-
kezdődhet.
 A Városi Sportközponthoz tarto-
zó műfüves pálya teljes körű felújítá-
sa 2024 márciusában kezdetét veszi. 
Az MLSZ által kiírt és elnyert pályá-
zathoz az önkormányzat 1.200.000 
forint önrészt biztosított. 
 Végezetül fontosnak ta r-
tom megemlíteni a sportren-
dezvényeinket is ,  amelyek 
egyre növekvő népszerűség-
nek örvendenek a kistarcsai és 
környékbeli lakosok körében.  
A Sport- és Családi Napot idén már 
VI. alkalommal szervezzük meg 
13 helyi egyesület bevonásával. 
 A Városi Uszodában minden év-
ben megrendezzük a Nyuszi- és Mi-
kulás kupa úszóversenyt, amely 6 
és 10 év közötti gyermekek szá-
mára nyújt versenyzési lehetőséget, 
míg az amatőr vízilabdatorna több 
gyermek és felnőtt csapat sporto-
lási lehetőségét biztosítja. A jövő-
ben is azon fogunk dolgozni, hogy 
a sport- és civil egyesületek, vala-
mint minden sportolni vágyó em-
ber számára a sport- és egyéb léte-
sítményeinkben magas színvonalú, 
minőségi szolgáltatást tudjunk biz-
tosítani.  P.Gy.

Szemán Gergely 2014 óta tagja Kistarcsa Város Önkormányzat Képviselő-testületének. Aktív spor-
tolóként kiemelkedő eredményeket ért el judo sportágban, diplomáját a Semmelweis Egyetem 
Testnevelési és Sporttudományi Karán szerezte rekreáció szakon. Jelenleg a Kistarcsai VMSK Városi 
Művelődési, Sportközpont és Könyvtár Nonprofit Kft. sportreferense, a Városi Uszoda vezetője. A 
2019-es önkormányzati választáson az 5. sz. egyéni választókerületben meggyőző fölénnyel nyert. 
Ebben a ciklusban a Sport, Közlekedési és Közbiztonsági Bizottság elnökének választották meg. 

VILLANYSZERELŐ
 környékbeli szakember vállal: HIBAELHÁRÍTÁST,  ZÁRLATKERESÉST

EGYEDI LÁSZLÓ

... és kisebb, (csip-csup) villany szerelési munkákat  
pl.: biztosítéktábla, kapcsoló, konnektor, falilámpa, csillár, 
kapucsengő, tűzhely, hőtárolókályha szakszerű cseréjét, 

javítását, RövId HATÁRIdővEL, gARAncIÁvAL.
HAJDU/AQUASTIC BOJLER SZUPERSZERVÍZ!

Hívd apát! 

Vízkőtelenítés, anódrúd csere, időszakos karbantartás, javítás, gyorsan, precízen,  
saját alkatrészraktárról, azonnal a helyszínen.

25-éves szakmai rutinnal,  korrekt árakkal, profi felszereltséggel, kulturált (füst és alkohol-
mentes) megjelenéssel várom szíves megrendelését munkaidőben: H-P: 8-16 óráig.

 Tel.:  06-20-329-31-36                 egyedivillany
Munkavégzés esetén ingyenes kiszállás! ÁFa Mentes szerelő!

:
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HOGYAN LÁTOM AZ ELMÚLT CIKLUST             Kistarcsa képviselőinek beszámolója
A képviselők beszámolója előtt egy rövid 
összefoglalóval idézzük fel az előző választá-
sokon történteket. A legutóbbi önkormány-
zati választáson, 2019. október 13-án a sza-
vazásra jogosultak 41,62%-a (4 287 fő) jelent 
meg a szavazókörökben. Kistarcsán a név-

jegyzékbe felvett választópolgárok száma 
10 300 fő volt.
 Kistarcsán 3 polgármesterjelölt, 27 egyé-
ni választókerületi képviselőjelölt, 7 roma és 
6 szlovák nemzetiségi képviselőjelölt indult 
a választáson.

 A településen polgármestert és 8 egyéni vá-
lasztókerületi képviselőt lehetett választani, 3 
fő kompenzációs listáról kerülhetett be a tes-
tületbe. Kompenzációs listát tudott állítani a 
FIDESZ–KDNP, a Jobbik és a DK–MSZP, így a 3 
listáról megszerezhető mandátumokon ezen 

U vacsek Csaba 1950. július 5-én szüle-
tett Budapesten, 1980. február 1-től él 
Kistarcsán az Eperjesi úti lakótelepen, 

1975-ben nősült, felesége Stankiewicz Krystyna, 
aki lengyel származású. Két felnőtt gyermeke és 
négy unokája van. 1992-ben saját vállalkozást 
alapított, jelenleg nyugdíjas egyéni vállalkozó-
ként társasházak kezelésével foglalkozik. A he-
lyi politikai életbe a 2008. február 8-án megtar-
tott időközi választáson kapcsolódott be, amikor 
független képviselőként jutott be a képviselő-tes-
tületbe. 2010-ben, 2014-ben és 2019-ben szintén 
függetlenként a 2. számú választókörzetben in-
dult és meggyőző fölénnyel egyéni képviselőként 
került a testületbe. A legutóbbi ciklusban bevá-
lasztották a Pénzügyi, Településfejlesztési és Kör-
nyezetvédelmi Bizottságba és delegálták a Kis-
tarcsai VMSK Kft. Felügyelő Bizottságába is.

– A koronavírus-járvány miatt 2020-ban és 2021 
első félévében a veszélyhelyzetre való tekintettel 
Kistarcsán a bizottsági és a testületi ülések nagy 
része elmaradt. Ez mennyiben és miben korlátozta 
a saját választókerületében a képviselői munkáját?  
 – A koronavírus miatt 12 napot töltöttem kór-
házban. Saját felelősségemre hazajöttem és két hó-

nap múlva meggyógyultam. A testületi munkámat 
– a többi képviselőtársammal együtt – online végez-
tem. A polgármester úr a véleményünket kikér-
ve döntött a város életét meghatározó kérdésekről.  
Az önkormányzati feladatokat, ha nehezen is, de 
zökkenőmentesen elvégeztük.

– Volt-e olyan beruházást érintő döntése a képvi-
selő-testületnek, amellyel nem értett egyet?
 – Ilyen nem volt. Minden beruházást (pl. Eper-
jesi úti parkoló kerékpárúttal, szabadidőpálya felújí-
tása a lakótelepen stb.) - amelyeket pályázat segítsé-
gével vagy önerővel valósítottunk meg – szívesen 
támogattam, és ha újból megválasztanak, ezután is 
számíthatnak a szavazatomra. Elvégre Kistarcsá-
ért dolgozom!  

– Mivel magyarázza, hogy minden évben ennyire 
stabil és kiegyensúlyozott volt a város költségvetése?
 – A kistarcsai költségvetés az elmúlt években sok 
mindenen átesett. A koronavírus-járvány ideje alatt 
a kormány több bevételt (iparűzési adó, gépjármű-
adó) ideiglenes megvont az önkormányzatoktól. A 
kormány ezt kompenzálva 2022-ben és 2023-ban 
is több millió forintot adott az önkormányzatnak 
és visszakaptuk az iparűzési adót is, ami hála a vál-

lalkozásoknak, nem ke-
vés összeg Kistarcsán. A 
képviselő-testület több 
takarékossági intézke-
déssel és odafigyeléssel, 
valamint a munkánkat 
segítő hivatali dolgozók 
szakmai támogatásával is sokat tett a stabil gazdál-
kodás megvalósításáért. A hivatal dolgozóinak ez-
úton is szeretném megköszönni a hozzáértő munkát! 

– Ez a testület a főbb stratégiai kérdésekben az 
esetek nagy százalékában egyhangúlag szavazott. 
Ezt mivel magyarázzák? 
 – Ebben a ciklusban általában igennel szavaz-
tam, mert a jól előkészített előterjesztések meg-
győztek arról, hogy a konstruktív együttműködés 
a város fejlődését teszi lehetővé. A 2-es számú vá-
lasztókörzet egyéni képviselőjeként látom, hogy mi-
lyen problémákat kellene megoldani. 

– Tervezi-e a folytatást?
 – Igen úgy döntöttem, hogy megmérettetem ma-
gam június 9-én. Megválasztásom esetén szeretném 
a megkezdett munkát folytatni és a célkitűzéseimet 
megvalósítani.

D őringer Károly 1975-ben született Buda-
pesten. Nős, három gyermek édesapja.  
A Kistarcsa Városi Polgárőr Egyesü-

letnek több mint 10 éve tagja.  Önkormányzati 
képviselőként második ciklusát tölti és Pest Vár-
megye Önkormányzatának képviselője. Civil fog-
lalkozását tekintve egy távfelügyelettel foglalkozó 
cégnél ügyfélkapcsolati munkatárs és ezzel pár-
huzamosan jelenleg a Jobbik Konzervatívok re-
gionális igazgatójaként is dolgozik. 
 
– A koronavírus-járvány miatt 2020-ban és 2021 
első félévében a veszélyhelyzetre való tekintettel 
Kistarcsán a bizottsági és a testületi ülések nagy 
része elmaradt. Ez mennyiben és miben korlátoz-
ta a képviselői munkáját?
 – Sajnos a Covid-időszak teljesen lecsökkentet-
te a lakossággal a személyes kapcsolattartás lehető-
ségét, de azért online és telefonos megbeszéléseken 
a lakossági észrevételeket, kérdéseket sikerült átbe-
szélni, majd a hivatal és az önkormányzat felé ha-
sonló módon eljuttatni. Így ebben az időszakban sem 
maradt a lakosság hozzám forduló része képviselet 
nélkül. Emellett több, a járvány kezelésével össze-

függő feladatot is vállaltam, ilyen volt például: masz-
kok készítése és kiosztása, valamint Covid tesztek 
beszerzése és azok eljuttatása a lakosságnak, illet-
ve az óvodába és az Alapszolgáltatási Központnak.
 
– Volt-e olyan beruházást érintő döntése a képvise-
lő-testületnek, amellyel nem értett egyet?
 – Már az első ciklusomban is figyeltem arra, 
hogy minden olyan beruházást támogassak, amely 
a város fejlődését és a lakosság életvitelét javítja. Vi-
szont azokat a döntéseket, amik az önkormányzati 
vagyon értékesítését szorgalmazták, nem támogat-
hattam, illetve többször szót emeltem azért, hogy a 
beruházásokat és a működést érintő helyi pályáza-
tok kiírási rendszerét változtassuk meg.
 
– Mivel magyarázza, 
hogy minden évben eny-
nyire stabil és kiegyen-
súlyozott volt a város 
költségvetése?
 – A város költségve-
tése szerencsére nem po-
litikai döntések sorozata 

volt, hanem a hivatal dolgozóinak hozzáértésének és 
lelkiismeretes munkájának eredménye.
 Ezúton is köszönöm a munkájukat, hiszen nél-
külük nem működhetne a rendszer!
 
– Ez a testület a főbb stratégiai kérdésekben az ese-
tek nagy százalékában egyhangúlag szavazott. Ezt 
mivel magyarázzák?
 – A stratégiai kérdések a mindennapi élethez, a 
működéshez feltétlen szükségesek. Ezek nélkül a 
város működése lehetetlenülne el, éppen ezért az 
ellenzéknek is a konszenzusra kell törekedni. Az 
ellenérdekek nemhogy nem mozdítják előre, de ki-
fejezetten gátolják is a fejlődést, és megmérgezik a 
közösségeket.

– Mit tervez a jövőre nézve?
 – A 2024-es önkormányzati választáson való 
indulás sokáig kérdéses volt számomra, de a lakos-

ságtól kapott biztatás arra ösztönzött, 
hogy megmérettessem magamat. Már 
az előző választási időszakban is han-
got adtam annak, hogy helyi szinten 
nem kell, és nem is érdemes a nagy-
politikát képviselni, éppen ezért egy 
civil egyesület elnökeként indulok a 
választáson. 

H őnis István 1967-ben született Beregszá-
szon, Kerepestarcsára 1981-ben költözött. 
A település szétválása után 2006-ig Kere-

pesen élt, ezután költözött családjával Kistarcsára. 
Három gyermeke van. Budapesten az Élelmiszer-
ipari Szakközépiskolában érettségizett, 1986-tól 
2010-ig a Fővárosi Sütőipari vállalat és annak jog-
folytonos cégeinél dolgozott. 2010-ben – a felsőfo-
kú biztonságszervezői végzettséget megszerezve 
– a vagyonvédelmi szakmában is tevékenykedett. 
2017-től családi vállalkozásban a feleségével egy 
büfét üzemeltetnek Kistarcsán. Kistarcsán 2014-
ben és 2019-ben indult az önkormányzati válasz-
táson, legutóbb az 1. számú egyéni választókerü-
letben, MSZP-DK támogatással. Egyéniben nem 
sikerült bejutnia a képviselő-testületbe, de meg-
hívták a Pénzügyi, Településfejlesztési és Környe-
zetvédelmi Bizottságba külsős képviselőnek. Penz 
András 2021 márciusában bekövetkezett halála 
után javasolták képviselőnek, 2021 májusától a 
képviselő-testület rendes tagja. 

– A koronavírus-járvány miatt 2020-ban és 2021 
első félévében a veszélyhelyzetre való tekintettel 
Kistarcsán a bizottsági és a testületi ülések nagy 

Juhász József 1948-ban született, azóta Kis-
tarcsán él a családjával. Szakközépiskolában 
érettségizett, nyugdíjazása előtt a kistarcsai 

Városgondnokságon villanyszerelőként dolgo-
zott. Az MSZP kistarcsai elnöke, 2006-ban az 
MSZP színeiben került a képviselő-testületbe. 
A 2008-ban kiírt időközi választáson az MSZP 
kompenzációs listájáról jutott be. 2010-ben és 
2014-ben szintén az MSZP kompenzációs listá-
járól került a képviselő-testületbe. Az MSZP a 
2019-es választáson a 3. számú körzetben egyé-
ni jelöltként indította, végül kompenzációs listá-
ról került a testületbe. Ebben a ciklusban a Hu-
mánpolitikai Bizottság munkájában vett részt.

– A koronavírus-járvány miatt 2020-ban és 2021 
első félévében a veszélyhelyzetre való tekintettel 
Kistarcsán a bizottsági és a testületi ülések nagy 
része elmaradt. Ez mennyiben és miben korlátoz-
ta a képviselői munkáját?  
 – A koronavírus-járvány alatt a képviselői mun-
kát interneten keresztül végeztük. Polgármester úr 

része elmaradt. Ez mennyiben és miben korlátoz-
ta a képviselői munkáját?  
 – A járvány okozta veszélyhelyzet következté-
ben, a testület home office-ban dolgozott, minden 
fontos kérdést, illetve a döntéseket e-mailben jelez-
tük polgármester úrnak. Szerencsére Kistarcsán 
ez a módszer nem okozott fennakadást a döntések 
meghozatalában.

– A képviselő-testületbe kerülése előtt a Pénzügyi, 
Településfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság 
külsős tagjaként, majd képviselőként is rálátása 
volt az önkormányzatban folyó munkára. Mit tá-
mogatott elsősorban Kistarcsán? 
 – Kistarcsa fejlődő város! Mindent támogattam, 
ami a város lakói számára fontos volt. Elengedhe-
tetlennek tartottam a város infrastruktúrájának fej-
lesztését, bővítését, valamint a sport- és kulturális 
élet támogatását. Sikeresen szerepeltünk több pá-
lyázaton, amely azzal is magyarázható, hogy a kép-
viselő-testület – alapos előkészítés után – a város 
érdekeit szem előtt tartva döntött. 

– Volt-e olyan beruházást érintő döntése a képvi-
selő-testületnek, amellyel nem értett egyet?

 – Az előbbi válaszo-
mat megerősítve, nem 
volt okom, hogy ne sza-
vazzam meg ezeket az 
előterjesztéseket. Ezek-
nél a döntéseknél nagy 
segítség volt, hogy az 
utóbbi években átte-
kinthető és végrehajt-
ható költségvetési ter-
vezetet kapott a testület a Pénzügyi Irodától. 

– Ez a testület a főbb stratégiai kérdésekben az 
esetek nagy százalékában egyhangúlag szava-
zott. Ezt mivel magyarázzák?
 – A pályázatok elnyerésével minden képvise-
lő elégedett volt, így teljesen mellékes Kistarcsán, 
hogy hány frakció működött és kinek volt több-
sége. A képviselők a város érdekeit a politikai ér-
dek elé helyezték.

– Indul-e a választáson június 9-én?
 – Nagyon sikeres volt ez a ciklus külsős bi-
zottsági tagként és képviselőként is, de a jövőben 
egyéb elfoglaltságaim miatt nem szándékozom ezt 
a munkát folytatni. Ezért sem egyéni, sem poli-
tikai párt tagjaként nem szándékozom jelöltetni 
magam a választáson.

a véleményünket figyelembe véve 
hozta meg a döntéseit.

– Ez a testület a főbb stratégiai kér-
désekben az esetek nagy százaléká-
ban egyhangúlag szavazott. Ezt mi-
vel magyarázzák?
 – Amennyiben Kistarcsa érdeke-
it szolgálta az előterjesztés, általában 
nem volt vita. Szerencsére nem csi-
náltunk politikai kérdést ilyen eset-
ben, a képviselő-testület pártsemleges tudott ma-
radni. Mivel a beruházások zömmel a városlakók 
érdekeit szolgálták, általában igennel szavaztam, 
eltérő esetben kifogást emeltem.

– Képviselő úr az egyik legrégebbi tagja a testü-
letnek, így van összehasonlítási alapja. Mennyi-
vel hatékonyabb a munka napjainkban? Terve-
zi-e a folytatást?
 – A bizottságok munkája változott. Az utóbbi 
években körültekintő szakmai előkészítés után 

döntenek a bizottságok 
az egyes napirendi pon-
tokról. Ez a munkavég-
zési módszer jellemző 
a Humánpolitikai Bi-
zottságra is, de termé-
szetesen a hivatal dol-
gozói sokat segítenek 
ebben a folyamatban. A 
bizottsági ülések éppen 
ezért több óráig is el-
tarthatnak, de ennek az 
alapos előkészítésnek 
a következményeként 
a testület elé általában 

csak olyan javaslatok kerülnek be, amelyekről 
hosszú szakmai egyeztetést lefolytatni már nem 
szükséges, kis túlzással, csak szavazni kell. Ez 
az oka annak, hogy – a hosszadalmas bizottsá-
gi ülésekkel szemben – a testületi üléseken akár 
30 perc leforgása alatt is komoly, szakmai dön-
tések születnek.
 A 2024-es önkormányzati választáson is sze-
retném megmérettetni magam, vallom, hogy egy 
fideszes vezetésű városban helye van a szociálde-
mokráciának!  

pártok osztoztak.  A nyolc egyéni választókerü-
letben – a 2. számú választókerületet leszámít-
va, ahol Uvacsek Csaba független jelölt nyert – 
mindenhol a FIDESZ–KDNP jelöltjei győztek.  
 A polgármester választást meggyőző fölény-
nyel, 1852 szavazattal Juhász István nyerte.

 Kistarcsa választópolgárai október 13-án 
a pártok és jelölőszervezetek Pest megyei lis-
tájára is szavazhattak. A 44 tagúra bővült köz-
gyűlésben a FIDESZ–KDNP 24, a Momentum 
Mozgalom 9, a Demokratikus Koalíció 7, míg a 
Jobbik 4 mandátumot szerzett. 

 Kistarcsáról ketten is bejutottak a me-
gyei közgyűlésbe: Dőringer Károly (Jobbik) és                                                                                           
Penz András Ferenc (DK).
 A kistarcsai 11 fős képviselő-testületből 
most négy képviselő beszámolóját tesszük 
közzé.

UVACSEK CSABA (független) a 2. számú  
választókörzet egyéni képviselője

HŐNIS ISTVÁN (MSZP–DK) kompenzációs 
listáról bekerült képviselő

DŐRINGER KÁROLY (Jobbik) kompenzációs 
listáról bekerült képviselő

JUHÁSZ JÓZSEF (MSZP–DK) kompenzációs  
listáról bekerült képviselő
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Óvodánkban sok évvel ezelőtt az óvó-
nők közösen kidolgoztak egy óvodai 
egészséghétprogramot. Legfontosabb célunk, 
hogy a gyermekek játékos módon sajátíthas-
sák el az egészségünk védelmének alapjait. 

A Kistarcsai Gesztenyés 
Óvodában jártak a Teddy 
Maci Kórház DOKTORAI

HÍREK OKTATÁS

KISTARCSÁN az újrahasznosítha-
tó papír, fém és műanyag hulladék-
gyűjtés háztól történő elszállításos 
rendszerben valósul meg, melyet a 
szolgáltató rendszeresen, kétheten-
te kedden végez.  
 Az üveghulladék gyűjtése ettől 
eltérően elkülönítetten, külön erre a 
célra kijelölt gyűjtőponton történik. 
2024. február 9-től a háztartásban 
keletkező üveghulladék elhelyezésé-
re az alábbi címen kihelyezett üveg-
gyűjtő konténerben van lehetőség.
 Kijelölt gyűjtőpont címe: 
 Kistarcsa, Kossuth Lajos u. 23.
 A konténer a Kistarcsai KÖFE 
Kft. telephelye előtti közterületen 
található.
Mit SZABAD beledobni:
 •  színes öblösüvegek: borosüvegek, 

pezsgősüvegek, sörösüvegek;
 •  átlátszó öblösüvegek: befőttes-

üvegek, italos üvegpalackok, bé-
biételes-üvegek.

Teddy Maci Kórház doktorai

ÚJ ÜVEGHULLADÉK- 
GYŰJTŐPONT Kistarcsán BEIRATKOZÁS  

A KISTARCSAI  
GESZTENYÉS ÓVODÁBA 

A Kistarcsai Gesztenyés Óvo-
dába a 2024/2025-ös nevelé-
si évre az óvodai beiratkozás 
2024. május 6-10. között on-
line formában lesz. 
 Jelentkezni a gesztenyes@
kistarcsa.hu e-mail címen a 
beiratkozáshoz szükséges do-
kumentumok becsatolásával 
kell.
 Az a szülő, akinek nincs le-
hetősége az online beirat-
kozásra, a 06-28-470-745-ös 
telefonszámon kérhet idő-
pontot az óvodai beiratkozás 
meghirdetett napjainak vala-
melyikére.
 Az óvodába beíratható az a 
kistarcsai gyermek, aki 2024. 
augusztus 31-ig betölti a 3. 
életévét. Azok a szülők, akik-
nek gyermeke 2024. augusztus 
31. után tölti be a 3. életévét, 
óvodai felvételi szándéku-
kat jelezhetik az intézmény-
ben és az óvodai felvételükről 
a 2024/2025-ös nevelési évben 
a jogszabályban megfogalma-
zott, a folyamatos felvételre 
vonatkozó előírásoknak meg-
felelően dönt az óvoda igazga-
tója.

A BEIRATKOZÁSHOZ  
SZÜKSÉGES:
 •  a gyermek születési anya-

könyvi kivonata;
 •  az oltási könyve;
 •  a gyermek TAJ száma;
 •  a gyermek nevére kiállított 

személyi azonosító és lak-
címet igazoló hatósági iga-
zolvány;

 •  a szülő (gondviselő) sze-
mélyazonosító igazolványa, 
valamint lakcímet igazoló 
hatósági igazolványa, tele-
fonszáma;

 •  nyilatkozat az adatkezelés-
hez kapcsolódó tájékoztató 
megismeréséről.

Az a gyermek, aki 2024. au-
gusztus 31-ig 3. életévét betölti, 
a 2024/2025-ös nevelési évben 
napi négy órát köteles óvodai 
nevelésben részt venni.
A szülő tárgyév április 15. nap-
jáig benyújtott kérelme alapján 
a Kormány rendeletében kije-
lölt szerv (a továbbiakban a fel-
mentést engedélyező szerv) - a 

gyermek jogos érdekét szem 
előtt tartva - felmentheti a 
gyermeket az óvodai foglalko-
záson való részvétel alól, ha a 
gyermek családi körülményei, 
sajátos helyzete azt indokolja. 
 Az előbbiekben említett 
kérelem azokra a gyerekek-
re vonatkozhat, akik a kére-
lem benyújtásának évében 
(augusztus 31-ig) a 4. életévü-
ket betöltik, figyelemmel arra, 
hogy a kérelem elfogadásáról 
vagy elutasításáról a felmen-
tést engedélyező szerv dönt.
 Különös méltánylást érdem-
lő esetekben - újabb kérelem 
alapján – azoknak a gyerekek-
nek lehetséges felmentést kér-
ni, akik a kérelem benyújtásá-
nak évében (augusztus 31-ig) 
az 5. életévüket betöltik. 
 Ha az eljárásban szakér-
tőt kell meghallgatni, csak az 
óvodavezető vagy a védőnő, 
továbbá tartós gyógykezelés 
alatt álló gyermek esetében 
az Eütv. 89. §-a szerinti általá-
nos járóbeteg-szakellátásban, 
vagy az Eütv. 91. §-a szerinti 
általános fekvőbeteg-szakel-
látásban részt vevő szakorvos 
rendelhető ki. Tartós gyógy-
kezelés alatt álló gyermek 
esetében a kérelem a tárgy-
év április 15. napja után is be-
nyújtható. Az eljárás időtarta-
ma ötven nap.
 Az a szülő, akinek gyerme-
ke 2024. augusztus 31-ig betöl-
ti a 3. életévet és nem íratja be 
az óvodába gyermekét, az sza-
bálysértést követ el és a sza-
bálysértésekről, a szabálysér-
tési eljárásról és szabálysértési 
nyilvántartási rendszerről szó-
ló 2012. évi II. tv. 247. § (1) be-
kezdés a) pontja alapján sza-
bálysértési bírsággal sújtható.
 A Kistarcsai Gesztenyés Óvo-
da integráltan nevelő intéz-
mény, felvételi körzete Kistar-
csa Város település. Az óvodai 
felvételről az óvoda igazga-
tója dönt, legkésőbb 2024. 
június 9-ig.
 A döntéssel szemben felleb-
bezni a kézhezvételtől számí-
tott 15 napon belül Kistarcsa 
Város Önkormányzat jegyzőjé-
hez lehet.

Kistarcsa Város Önkormányzata

F ontos, hogy beépüljön a min-
dennapi életükbe, hogy ho-
gyan kell ügyelniük az egész-

ségükre, miért szükséges a testük 
rendszeres ápolása, a helyes, egész-
séges táplálkozás és a megfelelő moz-
gás. Az egészséghetet követő héten, 
az orvosok gyógyító munkájával fog-
lalkoztunk.
 Az elmúlt években több alkalom-
mal volt már szerencsénk a Teddy 
Maci Kórház doktoraihoz, és nagy 
örömünkre idén is ellátogattak hoz-
zánk. Hazánkban a Magyar Orvostan-
hallgatók Egyesületének (HuMSIRC) 
egyik prevenciós szekciójaként mű-
ködik a Teddy Maci Kórház. Ez egy 
Svédországból származó program, 
mely mára már sok országban mű-
ködik sikeresen.  Hazánkban először 
2002-ben, Pécsett valósult meg és az-
óta egyre népszerűbb, egyre több he-
lyen elérhető a program. A Teddy dok-
torok az egyesületben tevékenykedő 

önkéntes orvostanhallgatók, akik já-
tékos keretek között ismertetik meg 
a gyermekeket az orvosi vizsgálat és 
a gyógyító tevékenységek menetével. 
Az egyik legfontosabb céljuk, – az ok-
tatáson kívül – a gyerekek „fehér kö-
penytől” való félelmének csökkenté-
se. A Teddy doktorok megmutatják, 
hogy az orvosoktól nem kell félni, hi-
szen ők csak segíteni szeretnének raj-
tunk, amikor betegek vagyunk.
 A foglalkozás két részből állt. Elő-
ször kicsit beszélgettünk. Átismétel-
tük, hogy mi kell az egészséges élet-
hez és gyakoroltuk a helyes, alapos 
kézmosás mozdulatait. Majd a dok-
torok bemutatták a különleges maci-
jukat, melyben textilből készült kis 
szervek találhatóak. Sok érdekes in-
formációt hallhattak és láthattak a 
gyermekek a főbb szerveink kiné-
zetéről, szerepéről és védelméről. Az 
óvodások nagyon várták már a Teddy 
doktorokat, hiszen mindenki elhoz-
hatta a saját kis plüssállatát, amit a 
játék fecskendők, kötszerek, fonen-
doszkópok, lázmérők, vérnyomás-
mérők, ultrahangok, EKG készülé-
kek stb. segítségével sikeresen meg 
is gyógyíthattak. Akinek volt kedve, 
belebújhatott a kis – kézzel varrott – 
orvosi köpenyekbe is.
 Ebben a két hétben a gyerme-
kek ismeretei gazdagodtak, vala-
mint formálódott az egészséghez, 
egészséges életmódhoz, a beteg-
ségekhez és az orvosok gyógyító 
munkájához való pozitív viszonyuk. 
Célunk, hogy a családok minden-

napi életében az egész-
ségtudatos életmód és 
ezen belül a prevenció 
minél inkább fókusz-
ba kerüljön. 
 Hálásan köszönjük 
a Teddy Maci Kórház 
doktorainak a munká-
ját és a következő évek-
ben is szeretettel várjuk 
majd őket!

Hirsné Mészáros  
Ágnes óvodapedagó-
gus, Zöld Óvoda mun-

kaközösség-vezető
Az ovisok sikeresen  
gyógyítottak

ZÖLDZSÁK-OSZTÁS
A Kistarcsai Polgármeste-
ri Hivatal a tavalyi évhez ha-
sonlóan idén is megszervezi 
a kistarcsai magáningatla-
nokon keletkező zöldhulla-
dék elszállításához szüksé-
ges, lebomló „zöldzsákok” 
osztását.
 Az elszállítást végző Vertikal 
Group Kft. az egész évre szánt 
zsák mennyiséget (32 db/fel-
használási hely) most egyben 
biztosítja a lakosság számára, 
melyet az alábbi időpontokban 
lehet átvenni az Alapszolgál-
tatási Központ belső udvarán 
(2143 Kistarcsa, Batthyány u. 
2-4.).

ZÖLDZSÁK-OSZTÁSI 
IDŐPONTOK:
 2024. március 23. 
 (szombat) 10:00-15:00
 2024. március 25. 
 (hétfő) 8:00-18:00
 Az átvételhez kérjük, hogy – a 
megszokott módon – mindenki 
hozza magával a lakcímkártyá-
ját és a legutóbbi hulladékszál-
lításról szóló számláját (az átvé-
tel feltétele egy élő szerződés a 
hulladékszolgáltatóval). 
 Amennyiben rokon vagy 
idősebb szomszéd nevében 
szeretnének zsákot átvenni, 
azt írásos meghatalmazással 
megtehetik.

Zöldhulladék-gyűjtés 
A zöldhulladékot tavasztól 
őszig, április 1. és november 
30. között szállítjuk el a lakó-
ingatlanokról.
 A levágott füvet és egyéb 
lágyszárú növényeket Társa-
ságunk megfelelő teherbírású, 
VERTIKAL emblémával ellá-
tott BIOLÓGIAILAG LEBOM-
LÓ zsákban (1 db zsák max. 25 
kg), illetve maximum 70 cm 
hosszú és 50 cm átmérőjű kö-
tegekben összekötve szállít-
ja el az ingatlan elől. A nem 
megfelelő méretű és meny-
nyiségű, rendezetlenül kihe-
lyezett ágnyesedéket társa-
ságunk dolgozói nem fogják 
elszállítani! A VERTIKAL emb-
lémával ellátott, biológiailag 

lebomló zsákok (gyűjtési al-
kalmanként 1 db) átvétele a 
helyi ügyfélszolgálatokon tör-
ténik.
 FONTOS: Kérjük, a kom-
posztálható hulladékot úgy 
helyezze ki, hogy az a közte-
rületet ne szennyezze! A zsák-
ban kihelyezett zöldhulladék 
közé kommunális hulladék 
NEM kerülhet!

Ügyfélszolgálataink elérhe-
tőségeit megtalálja a www.
vertikalgroup.hu oldalon! 

Elérhetőségeink: 
 +36-28/561-200,  
 ugyfelszolgalat.ek@  
 vertikalgroup.hu

VERTIKAL Group Nyrt.

A HULLADÉKGYŰJTÉS RENDJE 
2024. MÁRCIUS–ÁPRILIS

DÁTUM HULLADÉK TÍPUS

M
ÁR

CI
US 22. P KOMMUNÁLIS

29. P KOMMUNÁLIS

ÁP
RI

LIS

2. K SZELEKTÍV

5. P KOMMUNÁLIS

9. K ZÖLDHULLADÉK

12. P KOMMUNÁLIS

16. K SZELEKTÍV

19. P KOMMUNÁLIS

23. K ZÖLDHULLADÉK

26. P KOMMUNÁLIS

Amit NEM szabad beledobni:
 •  síküvegek: ablaküveg, tükör;
 •  villanykörte, neoncső;
 •  hőálló üvegtál;
 •  szemüveg lencséje;
 •  gyógyszeres üveg; 
 •  porcelán, kerámia;
 •  veszélyes anyagokat tartalma-

zó üvegek.
Ezúton is köszönjük a kistarcsaiak 
– szelektív gyűjtés terén nyújtott – 
eddigi segítségét, és bízunk benne, 
hogy a jövőben a környezet védelme 
érdekében egyre többen fogják gya-
rapítani a szelektíven gyűjtők táborát.

Polgármesteri Hivatal

Kiss Krisztián és társai: Egy 
lengyel Ifjúságcsere projekt
A kistarcsai középiskolásokon kí-
vül lengyel, portugál és török fia-
talok vettek részt a demokráciáról 
szóló tátrai projektben. A demok-
ratikus intézmények működése, a 
polgárok kötelességei, érdekérvé-
nyesítési lehetősége. Az interak-
tív előadások végén feladatmeg-
oldás volt, a szünetekben kultúra 
és látnivalók.

Pánti Anna: 
Az opera az érzelmek iskolája
Az Erkel-díjas, Bartók–Pásztory-
díjas operaénekesnő érdekes tör-
téneteket mond el, melyeket a 
katedrától a Guinness-rekordig 
lehet besorolni. Operaslágere-
ket hallhatunk az operaénekes-
nő előadásában saját versek és 
festmények kíséretében.

Bácsfainé dr. Hévizi Józsa: 
A keresztény egyházak tevé-
kenysége a holokauszt idején
Nemrég kiderült, hogy a két világ-
háború közötti időszakban a fel-
emelkedés nem következett vol-
na be a katolikus és protestáns 
társadalomszervező papi és ér-
telmiségi elit nélkül! Az ő irányí-

tásukkal társadalmi munkások 
ezrei végezték az idős-, a beteg- 
és a szegénygondozást, a tanon-
cok, az ifjúság nevelését. 

Váradiné Bogos Katalin: 
A Közösen Értük 
Alapítvány tevékenysége
Amikor sérült gyermek születik, 
és a kezdeti sokk után a szülők ke-
zükbe veszik a sorsukat, kiderül, 
hogy nagyon nehéz az élet folyta-
tása. Hogyan lett a káoszból egy 
akarat, mire ösztönöztek speciális 
igényű gyermekeink, hogyan lett 
meghatározott célunk, miként let-
tünk „láthatók" a város életében?

A Deáktanya előadásait az Alap-
szolgáltatási Központ (Batthyány 
u. 2/A) termében tartjuk.
 A klubestek ideje: csütörtökön 
este 7-től 10 óráig.
 Az előadások csütörtökönként 
este 7 órakor kezdődnek, időtarta-
muk kb. 1 óra, de a kérdések meg-
válaszolásával és a hozzászólások-
kal 9-ig is eltarthatnak.
 A  Deáktanya ismeretterjesztő 
előadásai nyitottak, azokat térí-
tésmentesen látogathatja bárki.
 Ezen alkalmakon és a KIKE más 
rendezvényein lehet belépni az 
egyesületbe.

Kistarcsai Kulturális Egyesület

2024. március 28.

2024. április 4.

2024. április 18.

2024. április 11.

DEÁKTANYA
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SPORT

Lakossági 
PB gáz és  

Targonca gáz

házhozrendeLésre!

Próbáljon ki minket,  
garantáltan nem csalódik!

rendelésfelvétel: 
06-20/382-32-68

Hirdetés

Turza Ferenc
egyéni vállalkozó

TElEfon: 06-20/543-9636

Fürdők, WC-k, teraszok burkolása.
Csőtörések utáni helyreállítások.

Falazás, vakolás,  
betonozás.

Sittelszállítás.

Kőműves- és burKolómunKáK  
kivitelezése garanciával

30 éves szakmai rutinnal.

nap-fény árnyékolás

Teraszok, kocsibeállók készítése, polikarbonát, 
cserép, lemez vagy zsindely fedéssel.

06-30-498-1091 
napfenyacs@gmail.com 

www.napfenyacs.hu

Molnár levenTe e.v.

   nap-fény árnyékolás

Bádogos Munkák. Tetők készítése-javítása,  
beázások megszüntetése, ereszcsatorna cseréje.

Ács-TeTőfedőminden ami tető

Az idei esztendő első napjától az éves gép-
járműadót egy összegben kell megfizet-
ni. Az éves adóra a természetes személyek 
a tárgyév június 30-ig évente egyszer, ma-
ximum 5 havi pótlékmentes részletfizetést 
kérhetnek. A gépjárműadó-kötelezettség 
a forgalomba helyezést követő hónap első 
napján kezdődik. A NAV a gépjárműadó ki-
szabásáról határozatot küld. A befizetési ha-
táridő a határozat véglegessé válása, vagy-
is a fellebbezési határidő lejárta után 15 nap. 
Az időarányosan megállapított adót a hatá-
rozat kézhezvétele után, annak a végleges-
sé válásától számított 15. napig kell meg-
fizetni. A határozat a fellebbezési határidő 
lejárta utáni napon válik véglegessé, ha elle-
ne nem fellebbeztek.  
 Év elején a gépjárműadóról csak az kap 
határozatot vagy értesítő levelet, akinek a 
gépjárműve (ideértve a pótkocsit, utánfu-
tót is) a tárgyév január 1-jén forgalomban 
van. Határozatot az kap, akinek az előző év-
hez képest az adókötelezettsége változott. 
Ha nem változott az adója, akkor értesítő le-
velet küld az adóhatóság. Ha a gépjárműve 
az egész évre adómentes, nem kap határo-
zatot.  Ha valaki a gépjárműadóról szóló ha-
tározatot a fizetési határidő után kapja meg, 
akkor a határozat átvétele után 30 napon 
belül kell megfizetnie az adót.  Forrás: NAV

ÁPRILIS 15-IG  
kell egy összegben  
a gépjárműadót 
megfizetni

ISKOLAI HÍREK

Kistarcsa Város Önkormányzata az 
Európai Unió által támogatott Szé-
chenyi Terv Plusz, TOP_PLUSZ-
2.1.1-21-PT1-2022-00013 azonosí-
tószámú pályázatán 198 millió Ft 
vissza nem térítendő, 100%-os in-
tenzitású támogatást nyert, melynek keretében 
megvalósul a Simándy Általános Iskola energe-
tikai korszerűsítése.
 A támogatás a Simándy József Általános Is-
kola és Alapfokú Művészeti Iskola épületének 
energiahatékonyság-központú fejlesztésére irá-
nyul, melynek fő alapelemei:
 •  a beépített tetőtér födém hőszigetelése,
 •  lapostető hőszigetelése,
 •  homlokzati nyílászáró cserék,
 •  fűtési rendszer teljes korszerűsítése, meglé-

vő hőtermelővel,
 •  melegvíz-előállító rendszer korszerűsítése, új 

tartályok beépítésével,
 •  100 m2 felületű napkollektor telepítés.
A használati melegvíz előállítására 2 db, új 1000 
literes bojler kerül beépítésre, melyet a meglé-
vő gázkazán, illetve új 100 m2 felület napkollek-
toros rendszer is megtáplál. Az épület jelenlegi 
lapostető szerkezete és beépített tetőtér födém-
je korszerűtlen, melyre új hőszigetelés kerül. Az 
épületen a WC ablakok és az egyik lépcsőház ab-
lakai, valamint egy tetőtéri helyiség homlokzati 
korszerűtlen nyílászárójának cseréje is megvalósul.

SAJTÓKÖZLEMÉNY
„A SIMÁNDY ÁLTALÁNOS ISKOLA  
ENERGETIKAI KORSZERŰSÍTÉSE”
2024. 03. 05.

 Megtörténik az épületben található elavult 
fűtőtestek cseréje és a hozzájuk tartozó új fűtési 
csővezeték-hálózat kiépítése. Jelen projekt kere-
tében az iskolába akadálymentesítés céljából egy 
indukcióshurok-erősítő kerül beszerzésre.
 A fejlesztés eredményeként csökken az intéz-
mény fenntartási költsége, illetve a káros üveg-
házhatású gázkibocsátás mértéke, egyúttal javul 
az épületet használók komfortérzete.
 A projekt megvalósításában résztvevők: Kis-
tarcsa Város Önkormányzata, mint Kedvezmé-
nyezett és a Közigazgatási és Területfejlesztési 
Minisztérium, mint Támogató.
 A projekt a Széchenyi Terv Plusz program ke-
retében valósul meg.
 A kivitelezésre a vállalkozási szerződés alá-
írásra került, a projekt befejezésének várható idő-
pontja: 2025. 06. 30. 
További információ kérhető:
 Kistarcsa Város Önkormányzata
 Cím: 2143 Kistarcsa, Szabadság út 48.
 Telefon: +36-28 470-711
 E-mail: hivatal@kistarcsa.hu
 Honlap: www.kistarcsa.hu

ÚJABB SIKER MATEMATIKÁBÓL! Molnár 
Dániel 4. c és Tóth Máté 2. d osztályos tanulók 
a matekÁSZ vármegyei fordulóján elért ered-
ményeik alapján bejutottak az országos döntő-
be. Gratulálunk! Felkészítő tanárok: Szabó Ka-
talin és Kunsztné Kiss Katalin.

BRONZ MINŐSÍTÉST KAPOTT a törökszentmik-
lósi IX. Nemzetközi Zongora Fesztiválon Markó 
Mária növendékünk, aki a Simándy József Álta-
lános Iskola és Alapfokú Művészeti Iskola diák-
ja. Dr. Suki András készítette fel növendékünket 
a zongoraversenyre.

ORSZÁGOS  
DÖNTŐBE JUTOTT 
két tanulónk

Bronz minősítést 
KAPOTT  
NÖVENDÉKÜNK

Gyönyörű 
SIMÁNDYS 
SIKER! 

A ZRÍNYI ILONA VÁR-
MEGYEI Matematika-
versenyen iskolánk ne-
gyedik évfolyama több 
kategóriában is szép 
eredményeket ért el!

CSAPATVER-
SENYBEN: 
1. helyezés! A csapat 
tagjai: Harangi János 
4. a, Molnár Ádám 4. c, 

Szeghy Bulcsú 4. e (felkészítő tanárok: Szabó Ka-
talin, Spissu Anita, Harcsa Andrea).

EGYÉNI VERSENYBEN: 
Harangi János 2. hely (felkészítő tanár: Harcsa 
Andrea), Szeghy Bulcsú 10. hely, Molnár Ádám 
19. hely (felkészítő tanárok: Szabó Katalin, Spissu 
Anita).
 Iskolai versenyben a 3. legeredményesebb lett 
a Simándy!
 Döntőbe jutott: Harangi János!
 Nagyon büszkék vagyunk rájuk!

Markó Mária és  dr. Suki András felkészítő tanár 

Molnár Ádám 4. c, Szeghy 
Bulcsú 4. e ,  Harangi János 
4. a és az iskola igazgatója

Molnár Dániel 4.c és Tóth Máté 2.d

E gykori barátai gondolatára szerveződött 
a torna, aminek teljes bevételét felaján-
lották  a tragikus hirtelenséggel elhunyt 

sportvezető családjának. A város sportolói szin-
te egy emberként álltak a kezdeményezés mellé. 
Két hét alatt megszervezték a Győri Istvánról el-
nevezett emléktornát, amelyet február 17-én ren-
deztek meg a Városi Sportközpontban. A támo-
gatási alapba bekerült a csapatok nevezési díja, a 
támogatói jegyek ára, a büfét működtető A Biszt-
ró teljes bevétele. Az önkéntesek, a szervezők, a 
játékvezetők és a közreműködők is felajánlot-
ták a tiszteletdíjukat. A Kistarcsai VMSK Kft. 
ingyenesen biztosította az egésznapos rendez-
vényhez a Városi Sportközpontot. Ezzel az em-
léktornával hagyományt szeretnének teremteni 
Kistarcsán, ezzel is emlékezve Győri Istvánra.
 Az emléktornát Polgár Gyula, a Kistarcsai Hír-
adó főszerkesztője nyitotta meg. A csarnokban je-
lenlévők egyperces néma felállással emlékeztek meg 

a sportvezetőről, a néma 
gyász végét a játékveze-
tők síppal jelezték. 
 A szervezők nyolc 
csapatot hívtak meg a 
futsal tornára. A házi-
gazda Kistarcsai VSC csapatain kívül (Kistarcsai 
Felnőtt Futsal csapat, Kistarcsai Öregfiúk, Kistar-
csai Utánpótlás) részt vett Gödöllő, Kerepes, Má-
tyásföld, Csömör és a Pest vármegyei játékvezetők 
válogatott csapata.  A körmérkőzések után a né-
gyes döntőbe a Kistarcsai Utánpótlás, a Kerepes 
VSE, a Kistarcsai Öregfiúk és a játékvezetők csa-
pata került. Az elődöntők után a döntőbe a kerepesi 
futsalosok és a Kistarcsai Utánpótlás gárdája került. 
A tornagyőzelmet büntetőrúgásokkal a kistarcsa-
iak nyerték meg, így ők vihették haza a vándor-
kupát, az ezüstérmet a Kerepesi VSE érdemelte 
ki, a dobogó harmadik fokára a Kistarcsai Öreg-
fiúk állhattak fel, a negyedik helyen a Pest várme-
gyei játékvezetők válogatott csapata végzett. Kü-
lön díjazták a legjobb játékost, a legjobb góllövőt 
és a legjobb kapust. Az utóbbi címet – megosztva – 
a két kerepesi hálóőrnek, Véber Kristófnak és 
Nagy Martinnak ítélték oda a szervezők. A leg-
jobb játékosnak járó kupát Szalai Gergely (Kis-
tarcsai Öregfiúk) vehette át. A legtöbb gólt Puskás 
Bendegúz (Kistarcsa Utánpótlás) rúgta.   

 A díjakat Pinczés 
Bertalan, Burillák Bri-
gitta, Besnyő Dániel és 
Prekovics Emese ad-
ták át, akik egyben a 
fő szervezői is voltak 
a rendezvénynek. 
 A Sportközpont be-
járatánál Győri István 
portréja előtt mécse-
sek és gyertyák jelez-
ték a város együttér-
zését.

A január 29-én elhunyt 
Győri István, a Kistarcsai 
VSC korábbi elnöke nagy 
űrt hagyott maga után.

JÓTÉKONYSÁGI  
emléktornát szerveztek 

A TELJES BEVÉTELT GYŐRI ISTVÁN  
CSALÁDJÁNAK AJÁNLOTTÁK FEL 

A Kistarcsai VSC a 2023-2024-es bajnoki sze-
zonban a Pest Vármegyei Bajnokság máso-
dik osztályában az Északi csoportban sze-
repel. Az alaposan megfiatalított csapat az 
őszi szezont – 11 megszerzett ponttal – a 16 
csapatos bajnokság 12. helyén zárta. Lába 
Csongor vezetőedző jó tavaszi produkciót 
vár a csapattól és szeretnének minél feljebb 
kerülni a tabellán. Király Roland, a KVSC el-
nökének tájékoztatása szerint a keret össze-
tétele nem változott, viszont több sérült já-
tékos is visszatért. A cél érdekében a felnőtt 
csapat már január első felében megkezd-
te a felkészülést. A korai kezdés oka, hogy 
az őszi szezonban elmaradt Tahitótfalu elle-
ni rangadót február 17-én kellett bepótolni. 
Eddig öt mérkőzést játszottak, egy győze-
lem és négy vereség a mérleg. A rossz kez-
dés ellenére a csapat nagyon bizakodó és 
tavasszal 18-20 pont megszerzését remélik. 

EREDMÉNYEK:
2024. február 17. 
 Kistarcsai VSC–Tahitótfalui SE 1:5
2024. február 24. 
 Kistarcsai VSC–Csömör KSK 3:4
2024. március 3. 
 Valkói KSK–Kistarcsai VSC 1:2
2024. március 09. 
 Kistarcsai VSC–Bagi TC '96 4:2
2024. március 16. 
 Pomáz-ICO SE–Kistarcsai VSC 3:1

ELKÖVETKEZŐ  
IDŐSZAK MÉRKŐZÉSEI:
20. forduló: Kistarcsai VSC–Isaszegi SE,                
 2024. március 23. 15.00
21.forduló: Maglód-HelloParks–Kistarcsai  
 VSC – 2024. március 30. 15.00
22.forduló: Kistarcsai VSC–Péceli SSE,                  
 2024. április 6. 16.00
23.forduló: Váchartyán KSE–Kistarcsai VSC          
 2024. április 13. 16.00  
24.forduló: Kistarcsai VSC–Fortuna SE-  
 Kismaros – 2024. április 20.16.00
25.forduló: Vác-Deákvár SE–Kistarcsai VSC            
 2024. április 27. 16.30  

ELKEZDTE a tavaszi bajnoki  
szezont a Kistarcsai VSC  
felnőtt labdarúgó csapata 

A kupát a Kistarcsai  
Utánpótlás csapat nyerte

Burillák Mihály, a 3. helyen vég-
zett Öregfiúk csapatkapitánya
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A Kistarcsai Rózsafüzér Királynője közösség-
ben évről évre nagy lelkesedéssel készülődünk a Házasság He-
tére. Örömmel szervezzük a házasságaink megünneplését, hisz 
nagyon sok erő van ebben. Az idei évben - három héttel az ese-
mény előtt - a feleségekkel egy egész napos munkával meg-
festettük a szerelmes önmagunkat, hogy a szerelmesek nap-
ján megajándékozhassuk férjeinket ezzel a szép festménnyel is. 

A kegye-
lem igazságtalan, egyenesen 
felháborító. Nem szól másról, 
minthogy a bűnös megússza 
a rá jogosan kiszabott bünte-
tését, vagy annak egy részét. 

Házasság Hete a kistarcsai közösségben

KERESZT-TÉNY

KATOLIKUS EGYHÁZ

EVANGÉLIKUS EGYHÁZ

HITÉLET HITÉLET

A Házasság Hetét mi egy félnapos házaspá-
ros találkozóval kezdtük: Bakonyi Gábor 
és felesége, Melinda jöttek el hozzánk és 

meséltek nekünk a Peruban töltött tíz évükről. Ők 
a Szegények Szolgái Missziós Mozgalom tagja-
iként Peru legszegényebb térségében szolgáltak, 
és olyan tapasztalatokat, élményeket meséltek, 
ami többünkben is elindította annak a gondo-
latát, hogy a szegényekkel, az elhagyatottakkal 
magunk körül miként lenne érdemes foglalkozni. 
Nagyon hálásak voltunk, hogy meghallgathattuk, 
ahogyan mesélnek házasságról, családról, kari-
tatív munkáról és inspirálódhattunk, gazdagod-
hattunk a bölcsességeik által.
 Február 18-án, vasárnap 10 órakor tartottuk 

a Házasság Hetének záró szentmiséjét, amelyet 
Vukovich Márton káplán atya koncelebrált. Gi-
táros zenekarunk tagjai között énekelt Dolhai 
Attila színész-énekes is. Szentmisénk idei tanú-
ságtevői Nagy-Vargha Zsófia, a Kulturális és In-
novációs Minisztérium fiatalokért felelős helyet-
tes államtitkára és férje Nagy Zoltán teniszedző 
voltak. Ők a saját értékrendjükből fakadóan arra 
helyezték a hangsúlyt, hogy érdemes házasságra 
lépni, mert egységben és folyamatos megújulás-
ban nagyon boldogan lehet élni. Azt is kiemelték, 
hogy megéri korán gyermekeket vállalni, hiszen 
nincs boldogítóbb, mint fiatal szülőként gyönyör-
ködni a gyermekek kibontakozásában. Zsófi több-
ször is hivatkozott a tanúságtételben Gyökössy 

Endre református lel-
készre, majd az édes-
anyjától tanult „4H”-s 
leckét is átadta nekünk, 
feleségeknek is, ami a 
házasság megújulá-
sában, tartósságában 
mindig segítségünkre 
lehet. Ez a „4H” a hit, 
hűség, humor, hallga-
tás. A tanúságtétel után 
a házaspárok megál-
dották egymást az 
alábbi áldás szövegé-
vel: „Hálát adok érted 
Urunknak, Istenünk-

nek. Köszönöm, hogy megismerhettelek, hogy 
szeretsz. A mindenható Atya arcának fénye ra-
gyogja be életedet! Vezessen téged igaz útján 
Jézus Krisztus, aki az út, az igazság és az élet.  
A Szentlélek Isten vezesse lépéseidet a szeretet és 
a hűség útján! Áldjon meg téged a Szenthárom-
ság Egyisten, aki Atya, Fiú és Szentlélek. Ámen.”
 Ezt követően Márton atya is megáldotta a pá-
rokat Pio atya házaspáros áldásával, majd meg-
szentelte azokat a festményeket, amit a feleségek 
készítettek a férjüknek házasságuk megújítása-
ként. Mindannyian feltöltődve, megújulva és re-
ményekkel telten indultunk haza. Merjük hinni, 
hogy ez a bőség kiárad a környezetünkbe is. Imá-
ban kérjük a Jóistent, hogy adjon bátorságot és 
erőt, hogy mécsesként világíthassunk, és mind-
annyian áldás lehessünk ebben a terhelt és hábo-
rús világban.
 Sütő András gondolata, mely szerint „Ahogy 
egymással bánunk, az a hazánk!” nagyon igaz 
a házasságra vonatkoztatva is, ugyanis amilyen 
házasságot élünk, olyan jövő nemzedéket neve-
lünk.
 Vigyázzunk a házasságainkra, vigyázzunk 
egymásra!

Pasztorációs munkacsoport munkatársai

V an valami egészen természetellenes ebben. 
Minden izmunk, érzelmünk tiltakozik az 
ilyen igazságtalanság miatt. Mindenki el-

várja az igazság végérvényes, abszolút, egyete-
mes győzelmét: a bűnös bűnhődjön – megérdem-
li. A büntetésnek ugyanis el kell érnie a célját a 
kellő nagyságával, hosszával, helyével. Csak így 

állhat helyére a gaztett miatt kibillent világ, élet. 
Bűn és bűnhődés. Ebbe az ok-okozati, jogos lán-
colatba nem fér bele kegyelem.
 Nézem a plakátokat, hallom a híreket, olva-
som a véleményeket. Még mindig tovább vissz-
hangzik bennük az a bizonyos kegyelmi ügy. 
Többen bele is buktak. Az az egykori döntés 
sok mindent megmutatott a bennünk lakozó va-
lóságból: az igazságérzetünket, a kiszolgáltatot-
tak iránti szánalmunkat, együttérzésünket, de a 
szívünk legmélyén születő haragot, vak gyűlö-
letet is. „Nem érdemel irgalmat az ilyen”, „pusz-
tuljon a szörnyeteg” – olvasom a véleményekben. 
Az „ember” szó valahogy eltűnik a mondatokból. 
Nem kegyelmezünk … ez így igazságos … így 
van rendjén …
 Aztán valahol, „véletlenül” belenézünk egy 
tükörbe. Nem olyanba, ahol csak a külsőnk lát-

szik, hanem olyanba, ahol a történeteink is. Ab-
ban meglátszanak a mi bukásaink, titkolt vétkeink, 
szégyellt gondolataink, bántó szavaink, elmulasz-
tott jóságaink, hiányaink. Nem is szeretjük ezt a 
szembesülést, de Isten akkor is elénk tárja a va-
lóságot – értünk. Abban az „élményben” megért-
jük, hogy csak a bűnös kaphat kegyelmet, azaz mi 
magunk. Megértjük, hogy nincs különbség em-
ber és ember között: mind elveszettek vagyunk! 
Nincs bűnös és bűnösebb, csak mi vagyunk: íté-
letre méltók. Ekkor tudunk a leginkább kegye-
lemért, bűnbocsánatért kiáltani – bár semmi jo-
gunk sincs rá, hiszen mi sem érdemeljük meg …
 Ezért áll a golgotai kereszt. Krisztus bűnhő-
dött, hogy nekünk békességünk, megváltásunk, 
életünk legyen! Azért jött, hogy ebbe a kegyetlen 
világba beleragyogja Isten kegyelmének jó hírét, 
szeretetét! Helyetted, miattad és érted halt meg 
az Úr, hogy a kereszten megtörténjen a feloldá-
sod, a bűnöd megbüntetése, hogy te kegyelmet 
nyerhess! Mit kezdesz ezzel a ténnyel?

Eszlényi Ákos evangélikus lelkész

Együtt énekelt gitáros zenekarunkkal  Dolhai Attila színész-énekes

Nagy-Vargha Zsófia, a Kulturális és Innováci-
ós Minisztérium fiatalokért felelős helyettes 
államtitkára és férje Nagy Zoltán teniszedző

KEDVES OLVASÓ!
Bátorság, erő, győzelem. Ki ne vágy-
na ezek közül legalább egyre, ha 
nem mindre. Ez a győzelem utáni 
vágy végigkíséri az egész életün-
ket. Azonban a győzelem az embe-
riség történelmében soha nem volt 
egyetemes, mert a győztes fél mel-
lett mindig ott voltak azok, akiket 
legyőztek.
 Egy ellenség mégis minden ember 
ellen tör, hogy elszakítsa az embert 
a másik embertől és Istentől. Nincs, 
aki saját erejéből felvehetné vele a 
harcot.
 De van remény! A Júda törzséből 
való oroszlán, aki valóban győztes 
Úr. Ez a győztes oroszlán viszont 
nem az erejével, hanem az alázatá-
val győzött az ősellenség felett, hisz 
ő egyszerre a megölt bárány is.
 Mit is jelent ez a két, merőben el-
térő ábrázolás?
 Jézus egész földi élete e kettős-
séget tükrözte, egybeforrt benne a 
szelíd, alázatos bárány és a teljha-
talmú, legyőzhetetlen oroszlán tulaj-
donsága. Szelíd, alázatos bárányként 
mindenkihez odahajolt, gyógyított 
szavaival, tetteivel és önként vállal-
va adta megváltásunkért az életét, 
amikor nagypénteken, mint néma 
bárányt ártatlanul elfogták, meg-
kínozták és kivégezték.

 Ő az Isten báránya, aki elveszi 
a világ bűneit. Azért kellett meg-
halnia, mert mi emberek nem va-
gyunk képesek legyőzni a bűnt, a 
kísértőt és a halált. Mire is számít-
hat az ember, ha hátat fordít a terem-
tő, életét ajándékozó Istennek, aki 
minden jónak a forrása, aki maga 
a szeretet?
 Felfoghatatlan az az irgalom, ami-
vel Isten újra és újra mégis közel lép 
a tőle elfordult emberhez, hogy vala-
mi újat, valami jót kezdjen el benne 
és általa. Jézus megváltói munkája 
tökéletesen elég volt ahhoz, hogy az 
Isten megbocsájtsa bűneinket, szö-
vetségébe vonjon, gyermekévé fo-
gadjon minket.
 Jézus viszont fel is támadt a ha-
lottak közül, él, legyőzte a halált, le-
győzte az ellenséget. Ő akar lenni a 
mi szövetségesünk, aki mellett vi-
gasztalást és igazi bátorságot nyer-
hetünk, tudva, hogy ő uralkodik.
 Az ő úrságához szükség volt az 
oroszlán hatalmára, de a bárány sze-
lídségére is.
 Bátorság, erő, győzelem – alá-
zat nélkül semmit sem érnek. Jé-
zus feltámadt, élő Urunk győzel-
mének forrása az isteni szeretet, 
így győzte le a bűnt, a halált, a go-
noszt és így van hatalma mindenek 
felett, így lehet övé az ország, a ha-
talom és a dicsőség.

PÁLYÁZATI KIÍRÁS  
Kistarcsa Város Önkormányzata 
jegyzője pályázatot hirdet

PÉNZÜGYI ÜGYINTÉZŐ  
munkakör betöltésére

A közszolgálati jogviszony időtartama: 
 határozatlan idejű közszolgálati jogviszony
A foglalkoztatás jellege: teljes munkaidő
Próbaidő: 6 hónap.
A munkavégzés helye: 
 2143 Kistarcsa, Szabadság út 48.
Ellátandó feladatkörök: 
 •  A Polgármesteri Hivatal és az Önkormányzat személyügyi 

feladatainak ellátása (kinevezések, átsorolások, megszünte-
tő iratok elkészítése a központosított illetmény-számfejtési 
rendszerben (KIRA), szabadság-nyilvántartás, hiányzás jelen-
tése, jubileumi jutalommal kapcsolatos feladatok, vagyon-
nyilatkozattal kapcsolatos nyilvántartások);

 •  Rendszeres és eseti személyi jellegű juttatások számfejtése a 
KIRA rendszerben, a kifizetésekhez kapcsolódó kötelezettség-
vállalások és teljesítések kontírozása az ASP KASZPER gazdál-
kodási modulban, kifizetések utalványozásra előkészítése;

 •  Személyi jellegű kiadások teljes körű kontírozása a Magyar 
Államkincstár finanszírozási értesítője alapján;

 •  Közreműködés egyes helyi önkormányzati rendeletek és köz-
szolgálati foglalkoztatással összefüggő belső szabályzatok 
megalkotásában, évenkénti aktualizálásában.

Feltételek:
 •  magyar állampolgárság, büntetlen előélet, cselekvőképes-

ség,
 •  29/2012. (III.7.) Korm.rend. 1. sz. melléklet 11. vagy 19. pont 

szerinti végzettség. 
Előnyt jelent:
 •  hasonló munkakörben, közigazgatásban szerzett szakmai ta-

pasztalat,
 •  KIRA – központosított illetmény-számfejtési rendszer isme-

rete,
 •  közigazgatási alap- vagy szakvizsga,
 •  ASP KASZPER gazdálkodási program ismerete.
Elvárt egyéni kompetenciák:
 •  önállóság,
 •  kiemelkedő precizitás,
 •  önképzés igénye.
A jelentkezéshez csatolni kell:
 •  87/2019. (IV.23.) Korm. rend. 1. sz. mellékletében meghatáro-

zott önéletrajzot,
 •  a végzettséget, szakképzettséget igazoló okiratok másolatát,
 •  három hónapnál nem régebbi erkölcsi bizonyítványt, vagy 

annak igénylésről szóló igazolást,
 •  nyilatkozatot arról, hogy a bírálatban részt vevők a beadott 

pályázat valamennyi dokumentumát megismerhetik.
A pályáztató a pályázat eredménytelenné nyilvánítási jogát 
fenntartja.
A munkakör betölthető: 2024. április 15.
A pályázat benyújtásának határideje: 2024. április 02.
Elbírálás határideje: 2024. április 10.
A pályázatot a Kistarcsai Polgármesteri Hivatal címére (2143 
Kistarcsa, Szabadság út 48.) kell eljuttatni zárt borítékban, a bo-
rítékon feltüntetve „pénzügyi ügyintéző pályázat”, vagy e-mail 
útján a hivatal@kistarcsa.hu e-mail címre.
 A pályázattal kapcsolatban további felvilágosítás kérhető a 
Kistarcsai Polgármesteri Hivatal aljegyzőjétől, hivatali munka-
időben a (28)-507-134-es telefonszámon.

„Ne félj! Íme, győzött az 
oroszlán Júda törzséből … És láttam, hogy … ott 
áll a Bárány: olyan volt, mint akit megöltek…”

Jelenések könyve 5,5-7

„Aki bátor, az az erős./Aki erős, könnyen  
is győz,/S aki győzve megy előre, 
/A halál is megfut tőle!”  Gárdonyi Géza

Bárány  
és oroszlán
REFORMÁTUS EGYHÁZ

HIRDETÉS
Minden érdeklődőt szeretettel várunk  
evangelizációs estéinkre és húsvéti istentiszteleteinkre!

EVANGELIZÁCIÓS ALKALMAK VENDÉG IGEHIRDETŐKKEL:
Március 18-22. 18:00 – a kistarcsai református templomban.
Az esti alkalmakat követően passiós imasétával készülünk a 
gyülekezeti teremben.

ÜNNEPI ISTENTISZTELETEK:
Március 29. 10:00 – nagypénteki istentisztelet
Március 31. 10:00 – húsvétvasárnapi istentisztelet
Április 1. 10:00 – húsvéthétfői istentisztelet

Weboldal: kistarcsaireformatus.hu
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VízVezetékszerelés • duguláselhárítás

Ingyenes kiszállás, munkavégzés esetén. Nyugdíjas kedvezméNy!

fürdőszobák  
felújítása, átalakítása

mosdók, mosogatók, WC-k,  
WC-tartályok javítása, cseréje,  

mosógépek bekötése, kádak cseréje,  
rövid határidővel, garanciával

sebők richárd egyéni vállalkozó
Kisebb munKáKat is vállaloK!

06-30-353-99-03

kistarcsán

Kisállatrendelő

Műtétre előjegyzés: személyesen rendelési időben,  
vagy a 06-28/506-265-ös telefonszámon van lehetőség

rendelési idő: H-P: 17-től 21 óráig

dr. gyuricza Ákos

2143 Kistarcsa, Malom utca 2.
tel.: 06-28/506-265, 06-30/9-518-590
www.kistarcsaiallatorvos.hu

dr. Kuffa szilvia

Varga István magyar rally  
bajnok, autószerelő mester

•  VIZSGÁZTATÁS
•  JAVÍTÁS
•  KLÍMATÖLTÉS

•  DIAGNOSZTIKA  
(motor, ABS, stb.)

•  HIVATALOS BOSCH  
SZAKMŰHELY

3D computeres 

Csömör, Kistarcsa Határ út
Tel.: 06-30/9647-669

06-20/269-13-22
E-mail: vargaautojavito@gmail.com
NYITVATARTÁS: H-P: 8-17 óráig

 •  FELNI ÉRINTÉS NÉLKÜLI  
FUTÓMŰ BEÁLLÍTÁS

 •  GUMISZERELÉS  
ÉS CENTRÍROZÁS

 •  FUTÓMŰ JAVÍTÁS

K I S TA R C S A

varga autójavító

futómű beállító 
technológia

HÁZIAS ÍZEK BOLTJA

Kistarcsa, Hunyadi u. 8. (üzletsoron)
Nyitvatartás: hétfő zárva, kedd 8-18, szerda 8-18,  

csütörtök 8-18, péntek 8-18, szombat  7-13  
Telefon: 06-28-793-417 

facebook: Kistarcsa Házias ízeK boltja

Étkezési utalvány és bankkártya elfogadás!

Akció!
 házi sertészsír 1 190 Ft/kg

parasztkolbász • füstölt csülök

Március 14-től március 30-ig!  

RH dental
Minőségi fogászati szolgáltatások

R.H.Dental
Fogorvosi rendelők  
és fogtechnikai laboratórium

Kistarcsa, Árpád vezér u. – Szt. László u. sarok

Bejelentkezés: 06-28-472-400 (munkaidőben)
06-30-251-61-60 és 06-30-823-34-64 (non-stop)

rhdental@rhdental.hu • www.rhdental.hu • www.szajapolas.com

KISTARCSAI PRIVÁT RENDELÉSÜNK:
Dr. Répay Klára – hétfő és szerda: 16-20 óráig

DR. FARCZÁDI TÍMEA – kedd  8.30-12, szerda: 8.30-12,  
csütörtök és péntek: 14-20 óráig 

VÁRJUK KEDVES PACIENSEINKET FOGORVOSI RENDELŐNKBEN!
Extra minőségű fogpótlások kedvező áron (cirkon hidak)

Konzerváló fogászat és felnőtt fogszabályozás
Fogászati lézeres megoldások: gyökérkezelés, fogfehérítés, afta, herpesz

AKCIÓS ÁRON CIRKON HIDAK ÉS IMPLANTÁCIÓK!
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• ruhajavítás
• méretre igazítás
• szűkítés, bővítés
• alja felhajtás
• cipzárcsere
• lakástextíliák varrása
• patentozás

RuhaSzaki
MINDEN AMI VARRÁSvarrónő

KISTARCSA, Eperjesi út 7.
Nyitvatartás: hétfőtől-csütörtökig telefonos időpont 

egyeztetéssel, P: 1300–1900, Szo-V: zárva  

Telefon: 06-20/342-1101

KISTARCSA VÁROS KÖZÉLETI TÁJÉKOZTATÓ LAPJA
Megjelenik a hónap utolsó hetében. 
Kiadó: Po-Ker Bt., 1173 Budapest, Székicsér u. 15.
Felelős szerkesztő: Polgár Gyula, gyulapolgar56@gmail.com, 
+36-20/966-1190, Korrektor: Koczka Réka 
Nyomda: Pauker-Holding Kft. 1047 Budapest, Baross u. 11-15.
Felelős vezető: Vértes Dániel
Megjelenik 5300 példányban.
ISSN 1788-7291
A szerkesztőség fenntartja a jogot, hogy a beküldött írásokat a 
tartalom lényegi megváltoztatása nélkül, szerkesztett formában 
közölje. A lapban megjelent cikkeket a Kiadó írásbeli engedélye 
nélkül másolni, a lapot utánnyomni, sokszorosítani tilos. A lapban 
megjelenő hirdetések tartalmáért a Kiadó nem vállal felelősséget.

Nap 19 Kft.

Felújításhoz, építkezéshez:
Szigetelőanyagok: Homlokzati szigetelés

Üveg- és Kőzetgyapot, Vízszigetelés
Gipszkarton, -Profilok, -Kiegészítők
Glettelőanyagok, Vékonyvakolatok

Külső vakolatok, színezők
Festékek, Lazúrok, Zománcok, Tetőfóliák

2144 Kerepes, Szabadság u. 105.
06-28/490-613 • 06-30/991-3027

www.nap19.hu • nap19kft@gmail.com

Nyitvatartás
Hétfőtől-Csütörtökig: 8-16 óráig

Péntek, Szombat,  
Vasárnap: zárva

Kerepes-Vet
Állatorvosi rendelő • Állatpatika
2144 Kerepes, Szabadság út 65. (3-as főút)
Hétköznap: 900-2000, szombaton 900-1230

+36-30/44-999-18, +36-28/490-369 
Tarcsa-Vet

Állatorvosi rendelő • Állatpatika
2142 Nagytarcsa, Rákóczi u. 71. 
(Petőfi utcáról nyílik)
Hétköznap: 1300-1900

+36-30/43-999-75, +36-28/533-727 

Kerepes

nagytarcsa

www.kerepesvet.hu • Facebook: KerepesVet • e-mail: info@kerepesvet.hu
Kívánságra házhoz megyünK!

Dr. horváth Bánk
Dr. Berényi evelin

Dr. Fülöp Dorottya
Dr. Plaszkony adrienn

Dr. Ujvárossy Petra
Dr. henter áron
Dr. Paul róbert

GÉPKÖLCSÖNZŐ
ÉPÍTŐIPARI ÉS KERTI GÉPEK BÉRBEADÁSA

FŐ SZEZONÁLIS GÉPEINK:
• ágdarálók (különböző méretben)
• vésőgépek
• guruló állványok
• födémfúrók
• földmunkagépek
• beton és falcsiszolók
HA-KOS Kft. 2144 KEREPES, SZABADSÁG ÚT 77.

Nyitvatartási idő: H-P: 7-17; Sz: 8-12
Tel.: +36 (30) 9-482-163



Épít? Felújít? AlAptól A tetőig vegyen mindent egy helyen

Akár 50 %-os állAmi támogAtássAl tAvAszi Akcióink keretÉn belül!

Kistarcsa, 
Móra Ferenc utca 81.

Kérdése van? Hívjon minket!

06-20/561-1050 

www.kocsistuzep.hu • info@kocsistuzep.hu

www.facebook.com/kocsis.tuzep.kistarcsa

Keressen minKet  
a FacebooKon is!

már banKKártyával is Fizethet!A                                tAgjA. 

Nyitvatartás: 
H-P: 7.00-16.00
szo: 7.30-12.00

cserepek

térkövek

falazótégla
• Zsalukövek
• Falazóelemek

• Habarcsok, vakolatok

• Cserepek
• Kéményrendszerek

• Térburkolatok

• Szigetelőanyagok

Minden,  
ami építőanyag

Hő  
és víz- 

szigetelő  
termékek

tüzifa készletről  
folyamatosan elérHető!


